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- 
PLE DE L’AJUNTAMENT 

 
 
Sessió Ordinària                                                                 Dijous, 21 de desembre de 2006 
Acta núm. 13                                                                                                       1a. convocatòria 
 
 
Senyors/Senyores assistents: 
  
Alcalde-President: SR. JOAQUIM BALSERA GARCIA. 
 
Regidors/Regidores: SRA. LAURA BARRUFET MIRÓ, SR. JOSÉ  OBISPO VALLECILLOS, 
SRA. ANNA Mª BECERRA PEÑA, SR. MANUEL MANIEGA PRIETO, SR. VICENTE 
NAVARRO SIERRA, SRA. Mª TERESA TORRENTS CANO, SR. VÍCTOR CARNERO 
LÓPEZ, SR, JOSE-Ma. MARTÍN QUIÑONES, SRA. Mª BRUGUERS JARDÍ ANGUERA, SRA. 
Mª. CARMEN LEÓN RODRÍGUEZ, SR. DÍDAC PESTAÑA RODRÍGUEZ, SR. JOSEP 
LLOBET NAVARRO, SR. JOSE-ANTONIO SÁEZ LÓPEZ, SR. SERGIO ENGLI IZQUIERDO, 
SR. JAUME GRAU LÓPEZ, SRA. EMMA BLANCO ANGUERA, SR. JOSEP Mª. DALMAU 
NOVELL, SR. F. XAVIER ALAVEDRA i AMBRÓS, SR. MARCEL·LÍ REYES I VIDAL, i SR. 
JUAN ANTONIO HEREDIA HEREDIA. 
 
Funcionaris: 
 
Secretari : Sr. Guillermo de Prada Bengoa. 
Cap del Servei de Secretaria: Sr. Jaume Tutusaus Torrents. 
Interventor: Sr. José Mª Garcia Pascual.  
 
 
En el Saló de Plens de l'Ajuntament, situat a la Plaça de Jaume Balmes, s/n, es va reunir el Ple de 
l'Ajuntament el dia vint-i-un de desembre de dos mil sis, en sessió ordinària, primera convocatòria, 
amb la presidència del Sr. Joaquim Balsera Garcia, alcalde-president, concorrent els senyors/les 
senyores que s'esmenten més amunt, assistits pel secretari general, Sr. Guillermo de Prada Bengoa. 
 
Tant al començament com durant tota la sessió es va donar el quòrum d’assistència (1/3 del nombre 
legal) exigit per a la constitució vàlida del Ple, per l’art. 46.2.c) de la Ley 7/1985, de 2 de abril, 
Reguladora de las Bases de Régimen Local.  
 
I essent les vint hores, vint minuts, el Sr. alcalde-president, va declarar oberta la sessió. 
 
Es van prendre per unanimitat, llevat d'aquells casos on expressament s'indica altra cosa, els acords 
següents: 
 

1 - ACTA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Aprovar les actes de les sessions anteriors núm. 10 de data 16 de novembre de 2006 
(extraordinària) i  núm. 11 de data 30 de novembre de 2006 (ordinària). No es va poder aprovar 
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l'acta núm. 12 (extraordinària) perquè feia un moment que s'acaba de celebrar la sessió. La seva 
aprovació serà, juntament amb la de la present, en la propera sessió que se celebri dins de l’any 2007. 
 
 

 
PART RESOLUTIVA DEL PLE 

 
 
 

2 - DONAR COMPTE NOMENAMENT D’UN FUNCIONARI INTERÍ 
(Àrea de Recursos Humans) 

 
Restar assabentat del nomenament d’un funcionari interí, mitjançant decret de la Tinença d’alcaldia 
d’Economia i Hisenda, Serveis Generals i Recursos Humans de data 21 de novembre d’enguany, 
del Sr. Tomás García Granados, per al lloc de treball d’Auxiliar d’administració general, adscrit a 
l’Àrea de Serveis Generals i Recursos Humans. Els efectes d’aquest nomenament seran a partir del 
1 de desembre de 2006 i fins que es cobreixi definitivament la plaça com a funcionari de carrera. 
 
  

3 - DELEGACIÓ DE LES FACULTATS RECAPTATÒRIES DE 
MULTES DE TRÀNSIT EN LA DIPUTACIÓ DE BARCELONA 

 
Primer.- Delegar en la Diputació de Barcelona, per a la seva realització a través de l'Ens 
instrumental constituït a aquest efecte i denominat Organisme de Gestió Tributària de la 
Diputació de Barcelona, a l'empara del que es preveu en els articles 7.1 del Text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes locals, aprovat per reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, 27 i 
106.3 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les bases del règim local, i 13 de la Llei 
30/1992 de la Llei de Règim Jurídic de les Administracions públiques i Procediment Administratiu 
Comú, les competències municipals, relatives a la gestió i recaptació de multes de circulació, 
que es relacionen a continuació: 
 

a. Expedir els documents de notificació de les denúncies, en base a les dades facilitades per 
l’Ajuntament i a la consulta del registre provincial de vehicles. 

b. Notificar les denúncies formulades pels agents municipals, així com la incoació dels 
procediments sancionadors, en matèria de trànsit i seguretat viària, acordats per l’òrgan 
municipal competent. 

c. Notificar les sancions imposades per l’Alcalde o òrgan municipal competent. 
d. Comunicar a la Direcció General de Trànsit, pels mitjans que es determinin, les dades de 

les sancions greus i molt greus, fermes en via administrativa, als efectes previstos en 
l’article 82 del RD legislatiu 339/1990, de 2 de març, pel qual s'aprova el text articulat de 
la Llei sobre Trànsit, circulació de vehicles a motor i seguretat viària. 

e. Disposar provisions de constrenyiment. 
f. Recaptar en període voluntari i executiu les multes. 
g. Liquidar interessos de demora. 
h. Concedir i denegar ajornaments i fraccionaments de pagament. 
i.  Resolució dels expedients de devolució d’ingressos indeguts. 
j. Resolució dels recursos que puguin interposar-se contra actes del procés recaptatori.  
k. Declarar crèdits incobrables les multes per infraccions de circulació per resultar fallits els 

obligats al pagament.  
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l.  Registrar els recursos i altres escrits que, en relació a la gestió i/o recaptació de les multes 
puguin presentar els interessats davant l'Organisme de Gestió Tributària, donant trasllat 
dels mateixos a l'Ajuntament, per mitjans telemàtics, cas de resultar aquest últim 
l'Administració competent per a la seva resolució o tramitació. 

m. Qualsevol altre acte necessari per a l'efectivitat dels anteriors, d’acord amb les previsions 
de l’article 8.4 del text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, Reial decret 
legislatiu 2/2004, de data 5 de març. 

 
Segon.- Aprovar la minuta de conveni annexa, a subscriure entre l'Ajuntament i la Diputació de 
Barcelona, i facultar a l'Alcalde per a la signatura del mateix. 
 
Tercer.- El present acord, així com el conveni que s’ha de signar, complementen, actualitzen 
i, en allò que calgués, substitueixen l’acord i el conveni que es van adoptar i signar, 
respectivament, el 25 d’abril i el 10 de juny de 1991, ja que contemplen, a banda de les 
delegacions efectuades en el seu dia, altres delegacions derivades o complementàries de les noves 
funcions que els canvis normatius dels darrers anys imposen a les corporacions. 
 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per tretze (13) vots a favor (12 PSC i 1 
IC-EV-IG), cap en contra i vuit (8) abstencions (3 del PPC, 2 EUiA, 2 de CiU i 1 ERC), donant-se - 
per tant i en qualsevol cas - el vot favorable de la majoria absoluta (11) del nombre legal de 
membres de la Corporació (21), quòrum especial que, per a aquest cas, exigeix l'article 47.2. h) de la 
Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local.  

 
---------- 

 
El Sr. Víctor Carnero va assenyalar que en data 25 d’abril de 1991, el Ple de 
l’Ajuntament de Gavà va acordar delegar en la Diputació de Barcelona la gestió i 
recaptació de multes de circulació. Tanmateix, va afegir que algunes modificacions 
normatives recents (com ara les modificacions introduïdes en la Llei sobre Trànsit, 
Circulació de Vehicles a Motor i Seguretat Vial, per la Llei 17/2005, de 19 de juliol, 
especialment l’obligació dels ajuntaments de comunicar a Trànsit les sancions greus i 
molt greus, en el termini dels quinze dies següents a la seva fermesa en via 
administrativa, a l’objecte de que siguin anotades per la Prefectura de Trànsit, en el 
Registre de conductors i d’infractors), així com altres aspectes relacionats amb les noves 
tecnologies (reconeixement d’efectes jurídics al registre de documents relatius a la 
recaptació de les multes) feien necessària l’adopció d’uns nous acords de delegació i la 
signatura d’un nou conveni que completessin i actualitzessin els adoptats i signats en el 
seu dia. Precisament per això, es proposava delegar en la Diputació de Barcelona, per a la 
seva realització a través de l'Ens instrumental constituït a aquest efecte i denominat 
Organisme de Gestió Tributària de la Diputació de Barcelona, les competències 
municipals relatives a la gestió i recaptació de multes de circulació. 

 
 

4 - ORDENANÇA REGULADORA DE LA  
TINENÇA D’ANIMALS AL MUNICIPI DE GAVÀ 

(aprovació definitiva) 
 
PRIMER.- Estimar parcialment les al·legacions presentades pel senyor Jaume Grau i López (RE. 
15682 de 17 d’octubre de 2006), en nom del grup municipal d’EUiA-IU de Gavà, en relació a 
l’Ordenança reguladora de la Tinença d’Animals al municipi de Gavà, en base en l’informe jurídic 
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que consta a l’expedient administratiu, que s’accepta i s’incorpora al present acord com a 
motivació, a l’empara d’allò que estableix  l’art. 89-5 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de 
Règim Jurídic de les Administracions Publiques i del Procediment Administratiu Comú. Una 
fotocòpia compulsada de l’esmentat informe s’adjuntarà a la notificació que es practiqui als 
interessats. 
 
SEGON.- Aprovar definitivament l’Ordenança reguladora de la Tinença d’Animals al municipi de 
Gavà, en la que s'han introduït modificacions als articles 5.3, 12.3, 13.4, 14.1, 21.1, 28.1 i 33.1. 
 
Aquesta ordenança, que consta de 47 articles, dues disposicions addicionals i una disposició 
derogatòria, va ser aprovada inicialment per acord de Ple de 28 de setembre de 2006, i sotmesa a 
informació pública durant el període de trenta dies hàbils, mitjançant anunci al Butlletí Oficial de la 
Província de 18 d’octubre de 2006, al Diari Oficial de la Generalitat de 23 d’octubre de 2006, a la 
Vanguardia de 11 d’octubre de 2006, i al tauler d’anuncis de l’Ajuntament. 
 
TERCER.- Trametre a l’Administració de l’Estat i a la de la Generalitat de Catalunya, en el 
termini de 15 dies, l’acord d’aprovació definitiva de l’Ordenança i la còpia íntegra i fefaent 
d’aquesta, i publicar-la en el Butlletí Oficial de la Província, inserir-la en el tauler d’anuncis de la 
Corporació i anunciar al DOG la referència del BOP en que s’hagi publicat íntegrament el text. 
Entrarà en vigor un cop publicat el text complet i hagi transcorregut el termini de 15 dies hàbils 
previst a l’art. 65.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local.  
 

---------- 
 

El Sr. Víctor Carnero va manifestar que durant el termini d’informació pública de l’acord 
d’aprovació inicial de l’ordenança reguladora de la tinença d’animals al municipi de 
Gavà, s’havien presentat diverses esmenes, indicant en aquest sentit que d’acord amb 
l’informe que constava a l’expedient, es proposava l’acceptació  parcial de les esmenes 
presentades pel grup municipal d’EUiA. A aquests efectes, el Sr. Víctor Carnero va dir 
que, d’una banda, es proposa estimar les esmenes que feien referència als  articles 5.3, 
12.3, 13.4, 14.1, 21.1, 28.1 i 33.1; mentre que d’altra, es desestimaven les esmenes als 
articles 5.1 i 33.2, assenyalant en darrer terme que amb aquestes incorporacions, es 
proposava al Ple l’aprovació definitiva de l’ordenança reguladora de la tinença d’animals 
al municipi de Gavà. 
 
Seguidament el Sr. Jaume Grau, en nom d’EUiA, va manifestar que  el seu grup estava 
satisfet de que s’haguessin acceptat part de les seves al·legacions, indicant en aquest sentit 
que les al·legacions que s’havien acceptat feien referència bàsicament als tipus d’animals 
de consum humà que es podien tenir en els domicilis, l’aplicació d’un protocol en el cas 
de mossegades o agressions d’animals, o les obligacions dels propietaris d’animals 
domèstics de tenir cura dels mateixos, i de mantenir-los en condicions adequades en 
funció de les característiques de cadascun dels animals. Per altra part, el Sr. Grau va dir 
que hi havien dues qüestions que no havien estat acceptades, indicant que tot i entendre 
les argumentacions expressades en l’informe tècnic d’al·legacions, es discrepava d’una 
d’elles. A aquests efectes, el Sr. Grau va manifestar que la primera d’elles feia referència 
al fet que, en l’ordenança es contemplava que en el supòsit de tinença d’animals de 
consum humà en domicilis particulars, com per exemple conills o aus de corral, si aquests 
es posseïen només com a animals de companyia, no hi havia obligació de comunicar-ho a 
l’ajuntament, mentre que en aquest cas, EUiA pensava que la distinció a l’hora de posseir 
un animal com a animal de companyia o per a destinar-lo al consum humà, era molt 
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relativa, i a més, difícil de comprovar, de tal manera que la solució més pràctica era 
estendre l’obligació de comunicar la seva tinença a tots tipus d’animals sense excepció; 
mentre que la segona feia referència a animals exòtics, indicant que per EUiA, més enllà 
de que hi hagués un control per part del venedor, el seu grup pensava que també hi hauria 
d’haver un control municipal respecte de quins animals exòtics es venien a la ciutat, ja 
que davant l’eventualitat de que algun d’aquest animal s’escapés, i aquest podés tenir 
comportaments agressius cap a les persones, posant en perill la seva seguretat, o es podés 
posar en risc el medi ambient, per la possible proliferació d’animals estranys al nostre 
medi natural, l’existència d’un registre municipal d’animals exòtics podria permetre una 
acció més ràpida per part de les autoritats, si això fos convenient. En qualsevol cas, el Sr. 
Grau va indicar que EUiA votaria a favor de l’ordenança, encara que - va dir- no volia 
deixar d’esmentar dos aspectes més, respecte d’un dels quals es discrepava i de l’altra es 
pensava que calia aprofundir.  En aquest sentit doncs, l’aspecte respecte del qual el seu 
grup mantenia una discrepància de fons, era el precepte que regulava la prohibició de no 
tenir els gossos als balcons o en les zones exteriors dels habitatges a partir de les deu del 
vespre, considerant que es tractava d’una prohibició excessiva, i sobre tot, impossible 
d’aplicar, i en la seva conseqüència, per molt ben intencionada que fos aquesta mesura, 
aquesta tindria molt poca eficàcia pràctica. Finalment, el Sr. Grau va dir que el seu grup 
pensava que caldria trobar una fórmula per tal de regular amb una mica més de precisió, 
un criteri objectiu que ens servís per determinar quin espai mínim hauria de tenir un 
animal per tal de poder viure amb unes condicions mínimament dignes, ja que aquest era 
un dels objectius de l’ordenança i de la llei de protecció dels animals, atès que no era gens  
infreqüent que es donessin casos en que mamífers, ocells o rèptils estiguessin en 
condicions que provocaven el sofriment d’aquests animals. 
 
De la seva banda el Sr. Marcel·lí Reyes, en nom d’ERC, va manifestar que el seu grup 
havia presentat quatre al·legacions, de les quals se’n van acceptar dues, indicant que ja en 
el seu moment van donar el seu suport a l’ordenança, i que ara el tornarien a reiterar, 
afegint que en aquests moments els que calia era que la ciutadania tingués el suficient 
capteniment en l’aplicació d’aquestes normes, que les fessin seves i que els fossin 
realment útils. 

 
 

5 - APROVACIÓ DEFINITIVA DE LA MODIFICACIÓ DE LA ORDENANÇA 
FISCAL Nº 7 i AUTOMÀTICA DE LES MODIFICACIONS DE LA RESTA 

DE LES ORDENANCES FISCALS PER L’ANY 2007 
 
PRIMER.-  Desestimar l’al·legació a l’ordenança fiscal nº 7 reguladora de la “Taxa pel 
Sanejament” presentada pel Sr. Teodosio Miguel Jimènez, en base a l’informe tècnic-jurídic emès 
per la Cap del Servei de Gestió Tributària d’aquest Ajuntament que es troba a l’expedient 
administratiu, que s’accepta i s’incorpora al present acord com a motivació, a l’empara d’allò que 
estableix l’art. 89.5 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú. 

 
SEGON.- Elevar a definitiu l’acord provisional de modificació de l’ordenança fiscal nº 7 taxa de 
clavegueram. 
 
TERCER.- Fer constar que els acords provisionals de la aprovació de l’expedient de modificació 
de les restants ordenances fiscals adoptats a la mateixa data, 26 d’octubre,  que s’anomenen a 
continuació: 
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Nº 1 Taxa per l'expedició de documents administratius.Documents que expedeixen o en els 
quals són competents l'Administració o les autoritats municipals, a  instància de part. 

Nº 2 Taxa per la concessió de plaques, patents i altres distintius anàlegs. 
 
Nº 3 Taxa per l’obertura d'establiments i control d'activitats. 
 
Nº 4  Taxa per la custòdia i la retirada o immobilització de vehicles. 
 
Nº 5 Taxa de cementiri municipal. 
 
Nº 6  Taxa per recollida, transport i gestió d’escombraries i altres residus municipals . 
 
Nº 9 Impost sobre Béns Immobles. 
 
Nº 10 Impost sobre vehicles de tracció mecànica. 
 
Nº 11 Impost sobre construccions, instal.lacions i obres. 
 
Nº 12 Impost sobre l'increment del valor dels terrenys de naturalesa urbana (Plus-   Vàlues) 
 
Nº 13 Taxa per la utilització privativa o l'aprofitament especial de la via pública. 
 
Nº 14 Taxa per la concessió de llicències per a l'extracció de sorra i d'altres materials de 

construcció. 
 
Nº 15 Taxa per obertura de sondatges o rases en els terrenys d'ús públic i per qualsevol 

remoció del paviment o de les voreres a la via pública. 
 
Nº 16 Taxa per l'ocupació de terrenys d'ús públic amb mercaderies, materials de construcció, 

runa, tanques, puntals, cavallets i altres instal.lacions anàlogues. 
 
Nº 17 Taxa per aprofitament especial del domini públic local a favor d’empreses explotadores 

de serveis de subministrament d’interés general. 
Nº 18 Taxa per les entrades de vehicles a través de les voreres i les reserves de  via pública per 

a l'aparcament, parada de vehicles i càrrega i descàrrega de mercaderies de qualsevol 
mena. 

 
Nº 19 Taxa per l'ocupació de parades de venda en els mercats municipals. 
 
Nº 21 Impost sobre activitats econòmiques. 
 
Nº 23 Taxa per la prestació del servei de comprovació de sorolls molestos que procedeixen de 

vehicles. 
 
Nº 24 Taxa per les prestacions de la Policia Municipal i circulacions especials. 
 
?? Taxes i Preus Públics Organismes Autònoms Administratitus :Patronat Municipal de Serveis 

Comunitaris, Patronat Municipal d’Esports, Institut Municipal per a la Promoció i Activació 
de la ciutat (IMPAC), i Institut Municipal de Gestió del Patrimoni Cultural i Natura ; i Gavà 
Televisió.. 
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van restar elevats automàticament a definitius, tal com s’estableix a l’art 17.3 del Text Refòs de la 
Llei d’Hisendes Locals i amb el punt  tercer de l’esmentat acord provisional al no haver estat objecte 
de cap al·legació en el període d’informació pública. 
 
QUART.-  Publicar d’acord amb l’article 17.4 del Text Refós de la Llei d’Hisendes Locals , els 
acords definitius de les modificacions de les ordenances fiscals,  incloent el provisionals elevats a 
definitius i el text íntegre de les modificacions de les ordenances fiscals sense que entrin en vigor fins 
que s’hagi portat a terme aquesta publicació. 
 
L’acord va ser adoptat per tretze (13) vots a favor (12 PSC, i 1 I-EV-IG), tres (3) en contra ( Sr. 
Llobet, Sáez i Engli del PPC) i cinc (5) abstencions (2 EUiA, 2 CiU, i 1 ERC), donant-se per tant el 
vot favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la 21), quòrum que, amb caràcter general, exigeix l’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya.  

---------- 
 

El Sr. Víctor Carnero va manifestar que durant el termini d’informació pública de 
l’expedient d’aprovació de l’ordenança fiscal núm. 7, reguladora de la “Taxa pel 
Sanejament”, s’havia presentat una al·legació per part del Sr. Teodosio Miguel Jiménez, 
referent a l’establiment de la tarifa mínima, afegint que d’acord amb l’informe tècnic 
jurídic que constava a l’expedient, es proposava desestimar l’al·legació presentada, i en la 
seva  conseqüència, elevar a definitiu l’acord provisional de modificació de l’ordenança 
núm. 7, taxa de clavegueram, i automàtica de les modificacions de la resta d’ordenances 
fiscals per l’any 2007, ja que aquestes no havien estat objecte de cap al·legació durant el 
termini d’informació pública. 
 
A continuació, va fer ús de la paraula el Sr. Jaume Grau, en nom d’EUiA, el qual va 
començar la seva intervenció indicant que des de el seu grup municipal s’havia analitzat 
l’al·legació presentada pel Sr. Teodosio Miguel Jiménez, així com la resposta tècnica 
donada, indicant que en opinió d’EUiA, l’interessat tenia part de raó, ja que la quota a 
aplicar en aquesta taxa no era ben bé la que tocaria d’aplicar-se el coeficient i la fórmula 
que s’esmentava en la pròpia ordenança, mentre que de la resposta donada pels tècnics 
municipals semblava desprendre’s que la quota resultava d’aplicar la fórmula més una 
quantitat fixa, quantitat fixa aquesta que no semblava objectiva i que no acabaven de 
veure clara. Per tant, tota vegada que el raonament municipal semblava excessivament 
breu, i a més, que no justificava d’on sortia l’esmentada quantitat fixa, EUiA pensava que 
probablement la qüestió s’hauria d’estudiar millor, raó per la qual la posició del seu grup 
seria la de l’abstenció. 
 
De la seva banda el Sr. Marcel·lí Reyes, en nom d’ERC, va dir que sense cap intenció de 
repetir els arguments ja exposats pel Sr. Grau, volia recordar al mateix temps que ja en 
comissió havia manifestat que la resposta tècnico-jurídica donada per l’ajuntament, li 
semblaven obscures, i que posteriorment, després d’haver aprofundit una mica més en el 
tema, considerava que tenia més lògica l’al·legació formulada pel Sr. Teodosio Miguel 
Jiménez que no pas la resposta donada, raó per la qual, la seva posició era la de 
reconsiderar novament tota aquesta qüestió. 
 
Finalment, el Sr. Víctor Carnero va manifestar que els arguments exposats en l’informe 
tècnico-jurídic s’ajustaven als principis legals i reglamentaris, ja que el cost de la taxa es 
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fixava de manera general, contemplant que la recaptació bruta no tenia que superar el cost 
del servei, i no fer-ho de forma individual, afegint al mateix temps que la forma de 
traslladar tot això a cadascun dels rebuts era via percentatges, però també fixant taxes 
mínimes, com així es feia també en el cas de la taxa d’escombraries, o en alguna de les 
finques de rústica. En qualsevol cas, el Sr. Carnero va dir que es podia avançar que hi 
havia un compromís de cara a l’any vinent d’estudiar amb deteniment la taxa mínima que 
s’estava aplicant a aquests tipus d’edificacions. 

 
 

6 - APROVACIÓ DEFINITIVA PRESSUPOST  GENERAL 
ANY 2007 

 
PRIMER.-  Estimar i tenir en compte el punt 2 de l’al·legació nº 1 presentada per CiU i adjuntar a 
l’expedient, en conseqüència, l’estimació de la liquidació a 31 de desembre de 2006 d’acord a la 
regla 110 de l’Ordre EHA/4041/2004. 
 
SEGON.- Estimar i tenir en compte, si més no parcialment, les al·legacions números 3 i 4, introduint 
un nou article a les Bases d’Execució del Pressupost que fixa la Informació periòdica per al Ple de la 
Corporació, de freqüència semestral, de forma que al Ple ordinari de setembre s’informi del primer 
semestre de l’exercici i, posteriorment, al ple de març es faci el mateix de tot l’any, en acompliment 
del article 207 del TRLRHL i de la regles 105 i 106 de l’Ordre EHA/4041/2004. 
 
TERCER.- Desestimar la resta d’al·legacions presentades per CiU, atès que, en primer lloc, les 
incorporacions de documentació reclamades o no estan fixades a la normativa (al·legació nº 1, punt 
1, lletres a, b i c), o no són obligatòries (al·legació nº 1, punt 1, lletra d); que, en segon lloc, no és 
necessari precisar a les Bases d’Execució del Pressupost el que es proposa a l’al·legació nº 2 perquè 
el vigent Pla de Comptabilitat pública adaptat a L’Administració Local regula clarament els 
continguts de la Memòria dels comptes anuals; i que, finalment, allò que demana l’al·legació nº 5 
no es fonamenta en cap requeriment legal i tampoc millora la transparència en la gestió municipal 
ja que actualment ja es dóna resposta a totes les preguntes de informació econòmica que formulen 
els grups polítics. 
 
QUART.- APROVAR definitivament el Pressupost General i el seu estat de consolidació, el resum  
numèric del qual, per capítols, és el següent : 
 

PRESSUPOST DE L'AJUNTAMENT 
  
 ESTAT DE DESPESES 

 
CAPÍTOL I  - Despeses de personal .............................................  11.559.987,00 € 
CAPÍTOL II  - Despeses en béns corrents i serveis..........................  5.123.600,00 € 
CAPÍTOL III  - Despeses financeres ...............................................  835.000,00 € 
CAPÍTOL IV - Transferències corrents ..........................................  16.748.055,00 € 
CAPÍTOL VI - Inversions Reals.....................................................  11.721.100,00 € 
CAPÍTOL VII - Transferències de capital ........................................  635.000,00 € 
CAPÍTOL IX - Passius Financers..................................................  2.233.358,00 € 
       TOTAL:..............................  48.856.100,00 € 
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ESTAT D'INGRESSOS 
 
CAPÍTOL I  - Impostos Directes ..................................................  17.875.000,00 € 
CAPÍTOL II  - Impostos Indirectes ................................................  1.500.000,00 € 
CAPÍTOL III - Taxes i altres ingressos...........................................  5.785.000,00 € 
CAPÍTOL IV  - Transferències corrents ..........................................  9.768.000,00 € 
CAPÍTOL V  - Ingressos Patrimonials...........................................  1.572.000,00 €   
CAPÍTOL VI - Alienació d'Inversions reals ....................................  - - - - 
CAPÍTOL VII - Transferències de capital ........................................  7.556.100,00 € 
CAPÍTOL IX - Passius Financers..................................................  4.800.000,00 € 
        TOTAL:..................  48.856.100,00 € 

 
 
 

 PRESSUPOST DEL PATRONAT 
 DE SERVEIS COMUNITARIS 
 
 ESTAT DE DESPESES 
 
CAPÍTOL I  - Despeses de personal .............................................  2.543.687,62 € 
CAPÍTOL II  - Despeses en béns corrents i serveis..........................  1.242.038,38 € 
CAPÍTOL III - Despeses financeres ...............................................  4.450,00 € 
CAPÍTOL IV - Transferències corrents ..........................................  481.150,00 € 
CAPÍTOL VI - Inversions reals .....................................................  37.250,00 € 
CAPÍTOL IX - Passius Financers..................................................  37.864,00 € 
        TOTAL:..................  4.346.440,00 € 
 
 ESTAT D'INGRESSOS 
 
CAPÍTOL III - Taxes i altres ingressos...........................................  123.440,00 €  
CAPÍTOL IV - Transferències corrents ..........................................  4.222.000,00 € 
CAPÍTOL V  - Ingressos Patrimonials...........................................  1.000,00 € 
        TOTAL:..................  4.346.440,00 € 
 
 
 
 PRESSUPOST DEL PATRONAT MUNICIPAL D'ESPORTS 

 
 ESTAT DE DESPESES 
 
CAPÍTOL I  - Despeses de personal .............................................  1.087.600,00 € 
CAPÍTOL II  - Despeses en béns corrents i serveis..........................  1.316.600,00 € 
CAPÍTOL III - Despeses financeres ...............................................  14.300,00 €  
CAPÍTOL IV - Transferències corrents ..........................................  78.500,00 € 
CAPÍTOL VI - Inversions reals .....................................................  176.300,00 € 
CAPÍTOL IX - Passius Financers..................................................  20.800,00 € 
        TOTAL:..................  2.694.100,00 € 
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 ESTAT D'INGRESSOS 
 
CAPÍTOL III - Taxes i altres ingressos...........................................  1.286.100,00 € 
CAPÍTOL IV - Transferències corrents ..........................................  1.256.000.00 € 
CAPÍTOL V  - Ingressos Patrimonials ..........................................  2.000,00 € 
CAPÍTOL VII  - Transferències de capital ........................................  150.000,00 € 
        TOTAL:..................  2.694.100,00 € 
  
 
 

PRESSUPOST DE L'INSTITUT MUNICIPAL DE GESTIÓ DEL 
PATRIMONI CULTURAL I NATURAL 

 
 ESTAT DE DESPESES 
 
CAPÍTOL I  - Despeses de personal .............................................  619.350,00 € 
CAPÍTOL II  - Despeses en béns corrents i serveis..........................  308.100,00 € 
CAPÍTOL III - Despeses financeres ...............................................  1.000,00 € 
CAPÍTOL IV - Transferències corrents ..........................................  4.400,00 € 
CAPÍTOL VI - Inversions reals .....................................................  46.400,00 € 
CAPÍTOL IX - Passius Financers..................................................  21.400,00 € 
        TOTAL:..................  1.000.650,00 € 
 
 
 ESTAT D'INGRESSOS 
 
CAPÍTOL III - Taxes i altres ingressos...........................................  73.600,00 € 
CAPÍTOL IV - Transferències corrents ..........................................  926.600,00 € 
CAPÍTOL V  - Ingressos patrimonials ...........................................  450,00 € 
        TOTAL:..................  1.000.650,00 € 
 
 
 
 PRESSUPOST DE L'INSTITUT MUNICIPAL 
 PER A LA PROMOCIÓ I ACTIVACIÓ DE LA CIUTAT 
 "IMPAC" 
 
 
 ESTAT DE DESPESES 

 
CAPÍTOL I  - Despeses de personal .............................................  1.219.100,00 € 
CAPÍTOL II  - Despeses en béns corrents i serveis..........................  721.960,00 € 
CAPÍTOL III - Despeses financeres ...............................................  4.500,00 € 
CAPÍTOL IV - Transferències corrents ..........................................  68.500,00 € 
CAPÍTOL VI - Inversions reals .....................................................  3.000,00 € 
CAPÍTOL IX - Passius Financers..................................................  10.000,00 € 
        TOTAL:..................  2.027.060,00 € 
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 ESTAT D'INGRESSOS 
 
CAPÍTOL III - Taxes i altres ingressos...........................................  211.200,00 € 
CAPÍTOL IV - Transferències corrents ..........................................  1.815.360,00 € 
CAPÍTOL V  - Ingressos patrimonials ...........................................         500,00 € 
        TOTAL:..................        2.027.060,00 € 
 
 
 
 PREVISIONS DE DESPESES I INGRESSOS 
 DE LA SOCIETAT MERCANTIL "PRESEC,S.A." 
 
 PREVISIONS DE DESPESES 
 
  - Despeses de personal ................................................................  6.393.340,00 € 
  - Despeses en béns corrents i serveis.............................................  1.412.568,00 € 
  - Despeses financeres ..................................................................  65.000,00 € 
  - Inversions reals.........................................................................  425.000,00 -€ 
  - Passius Financers .....................................................................  153.592,00 € 
   TOTAL: .................  8.449.500,00 € 
 
 PREVISIONS D'INGRESSOS 

 
  - Taxes i altres ingressos..............................................................  449.500,00 € 
  - Transferències corrents .............................................................  7.600.000,00 € 
  - Transferències de capital ...........................................................  400.000,00 € 
   TOTAL: .................  8.449.500,00 € 
 
 
 
 PREVISIONS DE DESPESES I INGRESSOS 
 DE LA SOCIETAT MERCANTIL "GTI,SA" 
 
 PREVISIONS DE DESPESES 
 
  - Despeses de personal ................................................................  1.141.000,00 € 
  - Despeses en béns corrents i serveis.............................................  950.166,00 € 
  - Despeses financeres ..................................................................  306.000,00 € 
  - Transferències corrents .............................................................  100.000,00 € 
  - Inversions reals.........................................................................  14.442.623’00 € 
  - Passius financers ......................................................................  6.324.523,00 € 
   TOTAL: .................  23.264.312,00 € 
 

PREVISIONS D'INGRESSOS 
 
  - Ingressos Patrimonials ..............................................................  275.860,00 € 
  - Alienació d’Inversions reals.......................................................  22.988.452,00 € 
   TOTAL: .................  23.264.312,00 € 
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PREVISIONS DE DESPESES I INGRESSOS 
DE LA SOCIETAT MERCANTIL 
"GAVANENCA D'OBRES, SL" 

 
PREVISIONS DE DESPESES 

 
  - Despeses de personal ................................................................  121.665,00 € 
  - Despeses en béns corrents i serveis.............................................  183.325,00 € 
  - Despeses financeres ..................................................................  57.000,00 €  
  - Inversions reals.........................................................................  3.086.384,00 € 
        TOTAL: .................  3.448.374,00 € 
 

PREVISIONS D'INGRESSOS 
 
  - Taxes i altres ingressos..............................................................  42.090,00 €  
  -Alienació d’inversions reals .......................................................  3.406.284,00 € 
        TOTAL: .................  3.448.374,00 € 
 
 
 
 PREVISIONS DE DESPESES I INGRESSOS 
 DE LA SOCIETAT MERCANTIL "GAVÀ TELEVISIÓ,SL" 
 
 PREVISIONS DE DESPESES 
 
  - Despeses de personal ................................................................  452.950,00 € 
  - Despeses en béns corrents i serveis.............................................  170.150,00 € 
  - Despeses financeres ..................................................................  6.000,00 € 
  - Inversions reals.........................................................................  25.000,00 € 
  - Passius financers ......................................................................  16.500,00 € 
        TOTAL:..................  670.600,00 € 

 
PREVISIONS D'INGRESSOS 

 
  - Taxes i altres ingressos..............................................................  118.500,00 € 
  - Transferències corrents .............................................................  527.100,00 € 
  - Transferències de capi tal ...........................................................  25.000,00 € 
        TOTAL:..................  670.600,00 € 
 
 
A l’esmentat Pressupost, i com document incorporat al mateix conforme al que disposa l’Art. 90 de la 
Ley 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, s’acompanya la Plantilla 
actualitzada de l’Ajuntament de Gavà per a l’exercici de l’any 2007 que compren els llocs de 
treballs reservats a funcionaris de carrera, personal eventual i personal contractat en règim de dret 
laboral. S’acompanya també les Plantilles dels Organismes Autònoms. 
 
QUART.- Publicar d’acord amb l’article 169.2 del Text Refós de la Llei d’Hisendes Locals l’acord 
d’aprovació definitiva del Pressupost General per l’any 2007 i remetre’n còpia a la Delegació 
d’Hisenda i a la Generalitat de Catalunya tal com disposa l’article 169.4 del mateix text. 
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L’acord va ser adoptat per tretze (13) vots a favor (12 PSC i 1 IC-EV-IG), set (7) en contra ( sr. 
Llobet, Sáez i Engli del PPC, sr. Dalmau i Alavedra de CiU, sra. Blanco d’EUiA i sr. Reyes 
d’ERC), i una (1) abstenció (EUiA), donant-se per tant el vot favorable de la majoria simple (més 
vots afirmatius que negatius) dels membres de la Corporació presents – a aquests efectes -  a la 
sessió (21), quòrum que, amb caràcter general, exigeix l’art. 114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya. Es fa 
constar que l’abstenció del membre d’EUiA, que correspon al Sr. Jaume Grau ho és per aplicació 
del que disposa l’art. 46.2.d), paràgraf segon, de la LRBRL i l’art. 98.d) de la Llei municipal 
esmentada, que diuen que l’absència d’un regidor o més, un cop iniciada la deliberació d’un 
assumpte, equival, a l’efecte de la votació corresponent, a l’abstenció.  

 
---------- 

 
El Sr. Víctor Carnero va fer l’explicació inic ial de la proposta, indicant que durant el 
termini d’informació pública de l’expedient, s’havien presentat cinc al·legacions per part 
del grup municipal de CiU. En aquest sentit, es proposava d’estimar parcialment les 
al·legacions presentades per l’esmentat grup municipal, i a aquests efectes, respecte de 
l’al·legació núm. 1, el Sr. Carnero va dir que s’estimava el punt 1.2, tot i que el Sr. 
Interventor Municipal ja havia adjuntant un informe en el qual, de manera bastant 
extensa, es feien les previsions de l’estimació de la liquidació a data 31 de desembre de 
2006, encara que no hi figurava el document comptable d’acord amb la nova Instrucció 
de comptabilitat, afegint que s’incorporava ja dins de l’expedient el document al qual feia 
referència. En aquest sentit doncs, s’estimava el punt 2 de la primera al·legació. Així 
mateix, respecte de l’al·legació núm. 2, el Sr. Carnero va dir que es feia referència a la 
necessitat d’incorporar indicadors de gestió, però aquests, va dir el Sr. Carnero, eren 
responsabilitat i obligació de municipis de més de 50.000 habitats, raó per la qual, en 
aquest cas en concret no s’estimava l’al·legació, sense perjudici de que en exercicis 
posteriors, encara que Gavà no arribés als 50.000 habitats, s’hi podessin incorporar. 
D’altra banda, el Sr. Carnero va dir que s’estimaven parcialment les al·legacions 3 i 4, en 
el sentit d’incorporar dins de les bases d’execució del pressupost, un nou article que 
contemplés l’obligatorietat d’informar periòdicament al ple, en aquest cas, semestralment, 
de l’estat d’execució del pressupost de l’exercici. Així mateix, s’incorporava dins de les 
bases d’execució del pressupost, un nou article que contemplava l’obligatorietat 
d’informar al ple, els mesos de setembre i de març, una vegada ja tancat l’exercici. 
Tanmateix, va dir que no s’estimava l’al·legació núm. 5, per entendre que la informació i 
el dret a la informació no s’haurien de regular via bases d’execució, sinó a través d’altres 
mecanismes municipals, que d’altra banda, ja estaven regulats.  
 
 
Seguidament va fer ús de la paraula el Sr. Josep Mª Dalmau, en nom de CiU, el qual va 
dir que el seu grup es donava per satisfet tant per l’estimació parcial de les al·legacions 
presentades, com pel fet que hi hagués la voluntat d’incorporar indicadors de gestió, sense 
necessitat d’haver d’esperar a que Gavà arribés als 50.000 habitants. En aquest sentit, el 
Sr. Dalmau va dir que les esmenes presentades per CiU milloraven tècnicament el 
pressupost, i a més, contribuïen a donar una major transparència a la gestió 
pressupostària. En qualsevol cas però, el Sr. Dalmau va dir que, amb independència del 
fet de l’estimació parcial de les al·legacions formulades per CiU, el cert era que la 
proposta tenia per objecte l’aprovació definitiva el pressupost, i en aquest sentit, va 
avançar que el grup municipal de CiU votaria negativament el pressupost. Finalment, el 
Sr. Dalmau va dir que no volia deixar passar l’oportunitat de dir que l’havia estranyat 
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molt el fet que en el ple extraordinari del pressupost del 16 de novembre, quan CiU va 
demanar la creació d’una partida per tal de fer un aparcament a la Torre Lluch, i s’hagués 
contestat per part del Sr. Víctor Carnero que es desestimava aquesta proposta, atès que no 
s’havia previst cap actuació en el sentit indicat, que ara s’hagués publicat en el Bruguers 
una noticia fent-se ressò de la voluntat municipal de fer un aparcament en aquest indret, 
encara que no hi havia cap data d’inici d’obres. De totes maneres, el Sr. Dalmau va dir 
que no tenia cap inconvenient en que l’equip de govern es pengés la medalla, si a l’hora 
de la veritat la ciutat de Gavà tenia aquest aparcament, i més quan CiU venia reivindicant 
aquesta actuació des de feia més de dotze anys.  
 
 
El Sr. Alcalde va prendre la paraula només per matisar que el Sr. Tinent d’Alcalde havia 
manifestat, si no ho recordava malament, que no s’havia previst aquesta actuació en el 
pressupost d’inversions, afegint al respecte que hi havia un acord per part de la Junta de 
Govern en relació a aquest aparcament, si bé el seu finançament no estava contemplat en 
el pressupost del 2007, recordant que hi havien diferents formes de finançament de les 
obres locals. En tot cas però, el Sr. Alcalde va dir que el ple tindria coneixement de la 
forma de finançament adoptada, quan aquesta hagués estat determinada. 
 
 
De la seva banda el Sr. Marcel·lí Reyes, en nom d’ERC, va dir que el seu grup estava 
satisfet de que s’acceptessin algunes de les millores tècniques proposades des de 
l’oposició, i més en concret des de CiU, la qual cosa no feia variar però la posició del seu 
grup envers el pressupost, i més per què donava la impressió que s’estava davant d’un 
artilugi virtual, ja que les variacions del pressupost corrent a partir de les variacions de les 
modificacions de crèdit al llarg de l’any, acabaven donant al pressupost un nivell 
d’opacitat, de tal manera que més que ser un instrument guia del dia a dia, esdevenia un 
instrument canviant i variable, que impedia hores d’ara fer una valoració acurada, ja que 
l’experiència ens mostrava que aquest seria objecte de canvis importants al llarg de 
l’exercici. Així mateix, el Sr. Reyes va recordar que ERC feia anys que anava fent tot un 
seguit d’esmenes que, tot i no variar les xifres globals del pressupost, i considerar-se 
especialment importants per part del seu grup, mai eren ateses per l’equip de govern, raó 
per la qual la posició d’ERC seria contrària al pressupost.      
 
 
Per la seva part el Sr. Jaume Grau, en nom d’EUiA, va manifestar que la seva reflexió a 
l’entorn tampoc variaria molt, i més quan després d’haver fet tot un seguit d’esmenes que, 
evidentment, no havien estat acceptades, els feia decantar pel no al pressupost. Així i tot, 
va dir que no volia deixar d’esmentar algunes coses que ja havia dit el dia de l’aprovació 
inicial d’aquest pressupost, com per exemple que hi havien aspectes positius en aquest 
pressupost, que esperava que s’executessin amb eficàcia, atès que podien representar una 
millora de la qualitat de vida de la ciutadania, i en aquest sentit, miraven amb un cert 
optimisme algunes actuacions del pressupost, especialment en matèria d’inversions. 
Tanmateix, el Sr. Grau va dir que a la vegada, hi havia hagut una reiterada manca de 
voluntat per part del govern municipal per entendre que les aportacions dels grups de 
l’oposició eren en benefici de tota la ciutadania, que estaven formulades en positiu, i que 
el fet de que ara fossin rebutjades no impedia que més tard o més d’hora s’acabessin 
executant, afegint que de la mateixa manera que els grups municipals de l’oposició de 
vegades valoraven positivament algunes de les actuacions de l’equip de govern, també 
seria bo que de tant en tant, l’equip de govern fes el mateix amb algunes de les iniciatives 
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de l’oposició. En qualsevol cas, el Sr. Grau va reiterar que tenien una posició ambivalent 
del pressupost, reconeixent al mateix temps que aquest tenia dèficits importants, com per 
exemple el fet de que alguns barris seguien sent deficitaris en equipaments i en 
inversions, com per exemple les Farreres o la Barceloneta, o les Colomeres, o el 
manteniment d’un cert nivell de pobresa o de precarietat en determinades capes socials, 
que es podria afrontar amb molta més contundència, tot i admetent que en bona part 
depeníem, pel que feia als recursos, del desenvolupament del nou estatut. Així doncs, en 
funció de l’existència d’aquests dèficits, i del fet de que no s’havien recollit les 
al·legacions formulades per EUiA, el seu grup votaria en contra del pressupost. 
 
 
Finalment el Sr. Josep Llobet, en nom del PPC, va dir que tal com havien dit els 
companys que l’havien precedit, llevat de l’acceptació d’algunes qüestions tècniques, el 
cert era que no s’acceptaven les al·legacions formulades per les altres formacions 
polítiques, ni tampoc, evidentment, cap de les mesures proposades pel PPC en l’anterior 
sessió plenària, d’aprovació inicial del pressupost,  i per tant, difícilment el seu grup 
municipal podia modificar el vot inicial negatiu al pressupost, i per tant, el PPC seguiria 
votant en contra d’aquest. 
 
 
En darrer terme, el Sr. Víctor Carnero va recordar que s’havien estimat parcialment les 
al·legacions formulades pel grup municipal de CiU, afegint que no tornaria entrar ara en 
un debat de valoració del pressupost, sinó que simplement, pel criteri de prudència que 
sempre s’havia aplicat, la previsió d’ingressos i de despeses es feia en funció de la 
documentació de que es disposava. 

 
----- 

Es va absentar de la sessió temporalment el sr. Víctor Carnero 
----- 

 
 
7 - PROPOSTA DE RESOLUCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL 
D’ESQUERRA UNIDA I ALTERNATIVA (EUiA), RELATIVA A LA 
RETIRADA DE L’AJUNTAMENT DE GAVÀ DE LA FUNDACIÓ PRIVADA 
CAVIGA 

 
La  Proposta d’acord que figurava en aquest punt de l’ordre del dia de la sessió no va resultar 
aprovada atès que va obtenir vuit (8) vots a favor (2 EUiA, 3 PPC, 2 CiU i 1 ERC) i dotze (12) en 
contra (11 PSC i 1 IC-EV-IG). 
 
La Sra. Emma Blanco va donar lectura a la proposta de resolució, la qual deia textualment el que 
segueix: 
 

“Atès que l'estiu del 2004 es va realitzar el traspàs del Taller Ocupacional la Bòbila, 
depenent de l' Ajuntament de Gavà al nou centre comarcal CAVIGA, incloent-se en aquest 
traspàs la totalitat de persones usuàries i treballadores com a subrogació amb totes les 
condicions laborals del personal de Gavà. La realitat és que la subrogació total no s'ha 
arribat a signar mai, i des del mateix moment del traspàs es va mantenir actiu un conflicte 
laboral a causa de la insistència de la gerència del centre de no acceptar el conveni 
col·lectiu del personal procedent del centre de Gavà. 
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Atès que el malestar al sí de la Fundació ha anat creixent, i la majoria d'aquesta ha imposat 
un acomiadament de 3 dels 7 treballadors procedents del centre La Bòbila de Gavà (la 
directora tècnica, el psicòleg i una educadora), els quals compten amb una experiència de 
20 anys en el tractament d’aquest tipus de discapacitats. 
 
En el moment de la votació al sí de la Fundació de l'acomiadament, la representant de 
l'Ajuntament de Gavà havia votat en contra, però que no va poder impedir l’acomiadament. 
A dia d’avui, cap de les persones treballadores del Centre  Ocupacional la Bòbila treballen 
al Centre Caviga. 

 
Atès que les paraules del Tinent d'Alcalde Sr. Obispo, al 2004, relatives a la subrogació 
amb totes les condicions laborals per el personal de Gavà i també fent referència a que 
s’havien complert totes les demandes de l’Ajuntament de Gavà, constitueixen un 
compromís i una obligació i que el Taller La Bòbila de Gavà funcionava amb grans 
resultats, amb un equip de treballadors i treballadores amb 20 anys a Gavà. 
 
Per tots aquests motius, el Grup Municipal d’Esquerra Unida i Alternativa a l’Ajuntament 
de Gavà proposa l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

1. La retirada d’aquest Ajuntament de Gavà de la Fundació Privada CAVIGA, en qualitat 
de membre de l’esmentada Fundació. 

 
2. Facultar a la senyora Anna Becerra Peña, tinenta d’alcalde, o persona en qui delegui, 

per comparèixer en l’instrument públic en què es formalitzi la retirada de Gavà de la 
fundació o per a la signatura de quants documents siguin necessaris per a la 
formalització d’aquest acord. 

 
3. Comunicar aquests acords al Consell Comarcal del Baix Llobregat i als Ajuntaments 

de Castelldefels i Viladecans perquè en tinguin coneixement i als efectes 
corresponents.” 

 
 
Acabada la intervenció de la Sra. Blanco, va fer ús de la paraula el Sr. Marcel·lí Reyes, en nom 
d’ERC, el qual va indicar que el seu grup donaria suport a la proposta de resolució d’EUiA, ja que 
no només s’estava totalment d’acord amb l’exposició que s’havia fet, sinó que, a més, també 
s’estava totalment d’acord amb la part que, per coherència, EUiA presentava en una altra part 
d’aquest ple, ja que en opinió del Sr. Reyes, tota aquesta història, que fins i tot es podia remuntar a 
abans del 2004, ja que quan es va fer el primer projecte el 1997, el personal ja quedava una mica 
desaparegut, després s’havia pogut constatar que una vegada CAVIGA havia entrat en 
funcionament, tot el personal que tenia experiència provinent de Gavà, ho havia estat acomiadat o 
se’ls havia obert la porta perquè marxessin. Així les coses, el Sr. Reyes va dir que la realitat era que 
com a conseqüència lògica de tot l’anterior, ERC pensava que calia tornar a obrir un centre a Gavà, 
atès que per la ratio població/usuaris, a més de l’increment demogràfic que s’havia experimentat 
darrerament, aquest centre no només esdevenia necessari, sinó que calia que encara fos més gran 
del que hi havia, tota vegada que això s’ajustaria més a la legislació i a les normes dictades pel 
Govern de la Generalitat, en base al principi de màxima proximitat a l’usuari. Però d’altra banda, el 
Sr. Reyes va dir que aquest darrers dies, la deriva que portava el tema de CAVIGA l’havia portat a 
situacions personals que implicaven una preocupació política, ja que tot plegat, estava arribant a un 
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nivell de degradació molt important, fins el punt que hores d’ara, el debat no consistia ja en parlar 
de les persones que estaven fora, i de si aquest problema es resoldria d’una manera més o menys 
automàtica, sinó que el veritable debat es trobava ja en una altra dimensió, posant com a exemple 
que la setmana passada, al mig de la Rambla, un usuari li va demanar personalment si era d’un 
determinat partit, perquè en el centre CAVIGA li havien dit que a Gavà hi havien determinats 
partits que estaven sabotejant l’acció que portava a terme aquest centre, i a més, donant-li dades 
sobre les quantitats que havia cobrat el personal acomiadat i les malifetes que suposadament havien 
comès. Per això, va dir el Sr. Reyes, ara estàvem ja en presència d’un problema d’abast polític i que 
podria arribar a ser d’ordre públic, preguntant-se en aquest sentit si només calia esperar una 
agressió per part d’algun usuari als representants electes d’aquest poble per què criticaven una 
gestió al seu entendre nefasta, o potser calia esperar silenciosament a que aquesta problemàtica es 
resolgués miraculosament. A aquests efectes, el Sr. Reyes va dir que en aquí la solució efectiva 
passava no només per la separació, sinó també pel canvi de direcció a CAVIGA, afegint al respecte 
que si algú es pensava, com s’havia dit a la comissió, que ara que ja s’havia acomiadat a part del 
personal, la qüestió es resoldria automàticament, s’equivocava de totes totes. 
 
Per la seva banda el Sr. Josep Llobet, en nom del PPC, va indicar que el seu grup donaria suport a 
la proposta de resolució, indicant que si bé era cert que en la comissió es van abstenir, també ho era 
el fet què ho va ser perquè els faltava conèixer la segona part, ja que com els havia explicat la 
representant d’EUiA, no només demanaven sortir de CAVIGA, sinó que, a més, havien formulat un 
prec demanant la creació a Gavà d’un nou centre de formació ocupacional, per tal de no deixar 
desatesos als usuaris actuals. En definitiva, el Sr. Llobet va manifestar que si l’experiència de la 
creació de CAVIGA no havia estat positiva, en el sentit de que no havia acabat de funcionar, el 
millor era apostar per la recuperació del taller ocupacional de la Bòbila, si bé davant l’eventualitat 
de que aquesta opció no fos assumida per l’equip de govern, al menys calia seguir treballant per tal 
de forçar el cessament de la direcció  actual de CAVIGA, per tal de disposar d’un bon projecte 
educatiu.       
 
De la seva banda el Sr. Josep Mª Dalmau, en nom de CiU, va dir que en aquest ple ja s’havia dit 
quasi bé tot, i que per tant, poca cosa s’hi podria afegir, si bé va manifestar que la idea de treballar 
per la creació d’un nou centre ocupacional era prou bona, i per tant, el grup municipal de CiU 
donaria suport a la proposta d’EUiA. 
 
Per altra part el Sr. Juan Antonio Heredia, en nom d’IC-EV, va dir que el seu grup no donaria 
suport a la proposta formulada per EUiA, encara que calia reconèixer que, potser, el funcionament 
de CAVIGA no havia estat el més correcte, i això havia portat a que els usuaris i famílies haguessin 
viscut el projecte educatiu de manera una mica anòmala. Tanmateix, una vegada que s’havia arribat 
a un acord entre els treballadors i la Fundació, calia deixar un temps prudencial de funcionament, 
raó per la qual, el Sr. Heredia va manifestar la innecessarietat, en aquests moments, de procedir a la 
retirada de CAVIGA. En qualsevol cas, el Sr. Heredia va dir que volia demanar a la Sra. Anna 
Becerra que, amb tota serietat, com a membre en actiu d’aquesta fundació, cridés a l’ordre a la Sra. 
Gerent pel seu comportament en el ple del mes de novembre, ja que no havia estat precisament del 
tot correcte, de la mateixa manera que pensava que l’ajuntament havia de vetllar perquè el projecte 
funcionés, i compartir també espais d’opinió amb les famílies i usuaris, per tal de poder demostrar 
que aquell projecte pel qual es va apostar en el seu moment, era un projecte que podia funcionar, 
que oferia qualitat i bon servei, i només pel cas que en un temps prudencial es demostrés que 
aquest projecte no era viable, perquè no acabava de funcionar, caldria fer una reconsideració del 
mateix. 
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Per la seva part, la Sra. Anna Becerra va dir que abans de donar resposta a la proposta de resolució 
formulada, calia deixar clara quina era la funció que exercia l’Ajuntament de Gavà davant de la 
Fundació CAVIGA, assenyalant en aquest sentit que l’ajuntament tenia com a paper fonamental el 
de vetllar en tot moment per la qualitat del servei que es prestava als usuaris i usuàries del centre, i 
molt especialment per aquells que eren de la nostra ciutat. A més a més d’aquesta missió principal, 
la Sra. Anna Becerra va dir que l’ajuntament també vetllava per la qualitat de la gestió del centre i 
per l’adequació d’aquesta gestió als objectius generals dels centre i  a l’acompliment de les seves 
planificacions anuals. En aquest darrer objectiu també s’incloïa la vigilància de la legalitat de la 
gestió que es desenvolupava en el centre. En tot cas, la Sra. Becerra va recordar que el govern 
municipal va fer en el seu moment una aposta molt ferma per la millora de la qualitat del servei als 
usuaris i usuàries de la nostra ciutat en el moment de la constitució de l’esmentada Fundació, fent 
una aposta que seguia cent per cent, tal com s’havia argumentat anteriorment en els aspectes que 
afectaven a la qualitat de la gestió i en general al bon desenvolupament de les funcions del mateix. 
Així doncs, atès que els fets que s’argumentaven en la part expositiva de la proposta de resolució 
no posaven en dubte cap dels objectius esmentats, l’Ajuntament de Gavà era membre d’aquesta 
Fundació i en aquest sentit considerava la desestimació de la proposta. Per altra banda, i en relació 
a algunes de les intervencions que s’havien fet anteriorment, en els quals es feia referència a 
comportaments tant per part d’usuaris, de professionals o de la mateixa directora, la Sra. Anna 
Becerra va reiterar que la seva representació dins de la Fundació i en el si de les reunions era la de 
vetllar per la correcta gestió del centre, i també per la del correcte funcionament del mateix. 
 
Obert un segon torn d’intervencions, va fer ús de la paraula el Sr. Jaume Grau, el qual va indicar en 
relació a la resposta de la Sra. Anna Becerra, que el objectius del centre i el fet de que l’ajuntament 
en formés part eren dos fets objectius que no es negaven, però que en realitat, eren dues obvietats, 
afegint però que en qualsevol cas, no eren motius com per deixar de banda tota la problemàtica que 
hi havia hagut, o per rebutjar la proposta presentada, atès que EUiA pensava que dita proposta 
estava sòlidament argumentada i respecte de la qual la resta de grups municipals així ho havien 
palesat. En aquest sentit doncs, insistint en l’argumentació inicial, el Sr. Grau va recordar que el 
seu grup, tal com havia assenyalat abans el Sr. Llobet, no només proposava la retirada d la 
Fundació, sinó que també, com a conseqüència lògica de l’anterior, en un prec, es demanava la 
creació d’un centre ocupacional municipal amb el mateix nivell d’eficàcia i de bon servei que hi 
havia hagut durant molts anys. En tot cas, el Sr. Grau va dir que fent un breu repàs històric, des de 
l’any 2002 fins ara, el tema del centre ocupacional a Gavà havia sortit al menys en deu ocasions en 
el ple municipal, i no sempre per felicitar-nos del mateix o per motius positius, havent-se produït a 
més dos parèntesi de més d’un any, la qual cosa mostrava la importància d’aquesta qüestió. A més, 
el Sr. Grau va dir que ja l’any 2002 EUiA havia manifestat la seva inquietud per la continuïtat del 
servei i el reforç del centre, mentre que a l’any 2003, quan es va constituir la Fundació, el seu grup 
va insistir en la preocupació ja expressada, fent especial esment de dues qüestions fonamentals: la 
primera, referent a la qualitat del servei i l’atenció a les persones amb discapacitat intel·lectual, i la 
segona, relativa al manteniment de l’equip professional. Així les coses, el Sr. Grau va manifestar 
que aquesta preocupació seguia estant sobre la taula més de tres anys més tard,  temps durant el 
qual s’havia pogut parlar, s’havien escoltat les argumentacions en favor de la Fundació i s’havia 
assenyalat també que l’Ajuntament de Gavà i l’equip d govern compartien aquestes mateixes 
inquietuds, i per tant, s’havia donat un marge de confiança i un marge de temps més que suficient. 
En qualsevol cas, el Sr. Grau va dir que si el seu grup municipal insistia tant en aquests aspectes era 
per què els usuaris eren el que donava sentit a aquest servei, però a la vegada, perquè també un 
servei d’aquestes característiques era alguna cosa més que un equipament, atès que en aquest cas 
els professionals tenien una molt especial importància, de la mateixa manera que no s’entendria un 
hospital sense metges i infermeres o una escola sense mestres. Per això, essent els professionals 
una peça fonamental de la Fundació, una crisi com la que hi havia hagut, i que  més  s’havia 
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allargat durant més de tres anys, i que en la seva opinió, havia acabat bastant malament pels 
objectius i finalitat del servei, que no era altra que l’atenció als usuaris, tot plegat qüestionava 
seriosament la gestió que s’havia fet. Precisament per això, el Sr. Grau va dir que pensava que se’ls 
hi donava la raó des del mateix moment en que el propi equip de govern va manifestar a la 
Fundació el seu desacord amb la gestió que s’havia fet en relació amb el personal i amb els 
acomiadaments. Per això, la preocupació compartida per tots els grups municipals, el portava a 
pensar que s’hauria de traduir en alguna cosa més que una nova manifestació de que calia fer 
confiança en la bona gestió del centre, o el fet d’haver de tornar a esperar per tal de comprovar si 
funcionava correctament, etc. afegint que aquesta qüestió havia tingut tants ensurts, comentaris 
desafortunats, quasi bé agressions verbal a electes municipals, manca de respecte cap a les 
persones, discrepàncies envers l’orientació política i tècnica que calia donar al servei des d’un bon 
començament, etc., que es podia haver demanat fins i tot – com així s’havia apuntat per part del 
PPC - la destitució de la gerent de CAVIGA, o anar encara més lluny. Tot i amb això però, el Sr. 
Grau va dir que hores d’ara ja no tenia cap lògica plantejar-se cessaments o destitucions, atès que 
esgotat el procés d’espera, el que ara calia era cercar solucions en benefici dels usuaris i usuàries 
del servei, de tal manera que tal com havien anat les coses, no es podia seguir dintre de CAVIGA, 
que calia sortir-ne i que era necessari tornar a muntar un servei municipal, similar al que durant 
molts anys havia demostrat la seva eficàcia, comptant amb la gent que l’havia gestionat 
perfectament, i en tot cas, qualsevol conflicte laboral s’havia de resoldre en els àmbits laborals, 
mentre que els plantejaments tècnics o polítics s’havien de resoldre en l’àmbit pertinent, recalcant 
que l’eficàcia que havia demostrat l’equip de CAVIGA no era ni de bon tros la mateixa que durant 
molts anys havia demostrat l’anterior equip. Per tant, el Sr. Grau va reiterar que tot semblava 
indicar que la solució lògica passava per la creació d’un nou centre a Gavà, l qual cosa faria 
efectiva a més el principi de proximitat al qual havia al·ludit abans el Sr. Reyes. 
 
De nou va fer ús de la paraula el Sr. Marcel·lí Reyes, en nom d’ERC, el qual va dir que com que no 
havia presentat la proposta de resolució, sí que es podia permetre la llibertat de demanar el 
cessament de la Sra. Ortuño, avançant que ja des de ara i des del seu partit, faria tots els possibles 
perquè això es produís, ja que en la seva opinió, els nivells als quals s’havia arribat eren quasi bé 
patològics. En aquest sentit, el Sr. Reyes va indicar que el fet de que la gerent gestionés bé o no ho 
ja no venia al cas, afegint que no era normal que interferís per tal d’evitar una assemblea, que es 
personés en quasi bé tots els plens en que es parlava de CAVIGA, que en un d’aquests plens es 
dediqués a interpel·lar-lo a ell mateix mentre feia una intervenció, acusant-lo repetidament de 
mentider, i que ara adoctrinés als usuaris discapacitats psíquics en contra de càrrecs electes, la qual 
cosa era ja definitiva. Així doncs, quan les coses havien arribat a aquest punt,  quan ell mateix n’era 
coneixedor directe, i quan a més, treballant en un sector proper, sabia que l’opinió de molts centres 
havia estat no massa positiva després de visitar CAVIGA, només pel que veien en una visita d’un 
matí, el Sr. Reyes va dir que tenia el deure de dir clarament que com a representant d’ERC, com a 
professional, com a polític local, etc., demanava directament la dimissió de la Sra. Isabel Ortuño, 
afegint que tant li feia que estès aquí o l’esperés a baix, demanat expressament que així constés en 
acta, i assenyalant que a més ho faria a tots els nivells. 
 
Finalment, la Sra. Anna Becerra va intervenir de nou, indicant al Sr. Grau que compartia la tristesa, 
una tristesa personal en tota aquesta història, ja que des de l’any 1995 en que havia accedit al càrrec 
de regidora de l’Ajuntament de Gavà, havia estat treballant tant en el taller ocupacional la Bòbila 
com després com a representant de l’ajuntament en la Fundació CAVIGA. A aquests efectes, la 
Sra. Anna Becerra va dir al Sr. Grau que com bé sabia, havia estat una ferma defensora durant 
molts anys de l’esmentat taller ocupacional, dels treballadors i dels usuaris, assenyalant en aquest 
sentit que per a ella era una satisfacció i un motiu d’orgull trobar-se alguns d’aquells nanos pel 
carrer i que no només es recordessin del seu nom,  sinó que li fessin petons i abraçades, i que 
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precisament per això, era prou trist el fet de que ple darrera ple, CAVIGA fos un punt de tensió. 
Certament, la Sra. Becerra va dir que els professionals, els monitors, eren l’espina dorsal del centre, 
com també ho eren la resta de professionals, com per exemple el psicòleg o la resta del personal en 
qualsevol de les seves categories professionals, com també la direcció, però sense oblidar els 
usuaris i les usuàries, que esdevenien per a ella la prioritat essencial. Així mateix, la Sra. Anna 
Becerra va manifestar que quan es va dissenyar aquest servei, s’estava dins del marc jurídic d’una 
llei de serveis socials que fixava aquests tipus de serveis dins de les competències comarcals, 
afegint que l’únic que havia fet aquest ajuntament havia estat parlar amb el Consell comarcal, per 
tal de posar de manifest que la ciutat de Gavà tenia un servei de caràcter local, i que es pensava que 
per tal de millorar la qualitat del servei que s’oferia, potser caldria transformar-lo en un servei 
comarcal, com així es va fer finalment, en ésser assumit pel Consell Comarcal del Baix Llobregat. 
A més, la Sra. Anna Becerra va dir que darrera de tot això, una de los coses que ens hauria de 
portar a la reflexió era l’existència d’un conflicte laboral, en aquest cas, dels ex treballadors del 
centre ocupacional la Bòbila, i que sense voler entrar en valoracions, potser caldria analitzar si 
havien fet una correcta adequació a un nou model de gestió.              
 

----- 
Es va reincorporar novament a la sessió el sr. Víctor Carnero 

----- 
 
 

 
PART DEDICADA AL CONTROL I FISCALITZACIÓ 

DELS ÒRGANS DE GOVERN 
 

 
 

PRECS I PREGUNTES 
 

En el torn de Precs i Preguntes, com que no  hi havia cap una pregunta formulada durant la passada 
sessió ordinària que encara restés per contestar,  es va procedir directament a la lectura  i 
contestació  dels precs o preguntes que, prèviament i per escrit presentat més de vint i quatre hores 
d’antelació, havien estat formulats pels diferents regidors o grups amb municipals. Tot seguit es 
reflecteix a l’acta el contingut de les interpel·lacions formulades i de les corresponents respostes. 
 
El primer Grup Municipal a qui el Sr. Alcalde va donar la paraula per començar a formular els 
precs o preguntes prèviament anunciats per escrit, va ser el Grup Popular.  
 
Efectivament, el regidor d'aquest grup, Sr. Sergio Engli va exposar que recentment s’havia 
inaugurat un nou Centre d’Intervenció Especialitzada (CIE) per a dones que pateixen violència de 
gènere a Sant Feliu de Llobregat. Es tracta d’un centre -va dir - que s’adreça a totes les dones que 
han patit o pateixen situacions de violència i als seus fills i filles. Les funcions bàsiques del CIE 
són: Oferir informació de qualitat, donar atenció social i terapèutica i afavorir la recuperació per la 
integració social a les dones i els seus fills i filles afectats per la violència de gènere. A més, el CIE 
potencia programes específics i integrals de prevenció, assistència i reparació del dany sofert, fent 
un seguiment individualitzat de tots els casos. També col·labora en iniciatives de prevenció i 
sensibilització de la violència envers les dones. Dons bé. Davant el fet que els casos de violència 
envers les dones s’estan multiplicant en els darrers anys, amb conseqüències, malauradament, 
mortals en alguns d’ells; atenent que totes les mesures preses al respecte semblen ser insuficients, i 
que cal insistir tant en els programes d’ajut com en la prevenció per acabar amb la violència de 
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gènere; i atenent que un únic Centre d’Intervenció Especialitzada a Sant Feliu de Llobregat és 
insuficient per atendre tots els casos, i no podrà cobrir tota la zona del Baix Llobregat; el grup 
municipal del PPC prega que l’Equip de Govern demani a la Generalitat de Catalunya la creació 
d’un Centre d’Intervenció Especialitzada a Gavà, i així poder cobrir les necessitats de totes aquelles 
dones víctimes de la violència de gènere de Gavà, Viladecans, Castelldefels, Begues, així com als 
seus fills i filles a càrrec que necessitin atenció i ajuda.  
 
Per part de l'Equip de Govern va contestar  la sra. Carmen León  dient que, sense descartar la 
possibilitat de dur a terme la proposta feta de demanar la ubicació d’un Centre d’intervenció 
específica (CIE) específic a la nostra ciutat, calia informar de que el CIE de Sant Feliu dóna també 
cobertura als casos que es puguin produir a la nostra ciutat. Així ho va exposar la consellera de 
Benestar i Família en la trobada de presentació d’aquest servei a Sant Feliu. Properament, es 
posaran en contacte amb els nostres serveis municipals per establir els protocols d’atenció 
necessaris per dotar d’aquest servei a la nostra ciutat. Les funcions descrites i atribuïdes a aquest 
tipus de centre són una realitat a la nostra ciutat, malgrat que no integrats sota unes sigles 
concretes. S’informa amb qualitat, es dóna atenció social i terapèutica, es presta assistència, s’atén 
psicològicament, tant a nivell individual com grupal, s’analitza els nuclis familiars, etc.. El treball 
que es realitza a la nostra ciutat en aquests casos és un treball en xarxa, amb protocols i 
compromisos concrets, on govern local i entitats social treballen plegats amb l’objectiu de donar el 
millor servei a les persones que malauradament, es troben en aquesta situació. 
 
En un segon prec el PP, mitjançant el sr. José A. Sáez, davant –va dir- la darrera publicació de 
Turisme Total “Turisme a prop de Barcelona 06”, publicat per la Diputació de Barcelona per 
impulsar l’oferta turística dels municipis de la província de Barcelona, i atenent que en aquesta guia 
es parla de tots els municipis, però no apareix la promoció de cap proposta ni informació turística 
de la nostra ciutat, ni tant sols de les Mines o el recent inaugurat Parc Arqueològic de Gavà, que 
està promocionant l’Ajuntament a l’actualitat, va formular la següent pregunta: Quina explicació 
dóna l’Equip de Govern davant el fet que a la guia “Turisme a prop de Barcelona o6”, publicada 
per la Diputació de Barcelona, no es faci cap referència a la oferta turística o cultural de la ciutat de 
Gavà, ni a les Mines o al Parc Arqueològic? 
 
Va contestar la Tinent d’Alcalde sra.   Anna Becerra dient que l’Institut Municipal de Gestió del 
Patrimoni Cultural i Natural realitzava, des de fa anys, una tasca de promoció turística del 
patrimoni de la ciutat a través de diversos canals i recursos. Enguany, va afegir, diferents 
problemes tècnics han impedit que les Mines i el Museu apareguessin en la guia d’activitats 
“Turisme a prop de Barcelona” publicada per la Diputació de Barcelona. No obstant continua 
desenvolupant aquesta tasca de promoció, vinculada sobre tot, en el cas de la Diputació, a través 
del programa de turisme industrial, també vinculat amb el projecte “A prop de Barcelona”. 
 
En un altre, també del PPC, el mateix regidor sr. Sáez, davant – digué - la campanya que va iniciar 
l’Ajuntament de Gavà el darrer mes de juliol per impulsar la recollida selectiva de matèria 
orgànica; atenent que les dades publicades pel Consell d’Administració mostraven que des del mes 
de juliol la recollida selectiva es venia triplicant mensualment, oferint valors molt positius; i 
atenent també a la sorprenent dada publicada pel mateix Consell referent al mes de novembre, on 
s’observa un descens preocupant en la recollida selectiva, ja que és sis vegades més baixa que la 
del mes anterior (passa de 130.000 a l’octubre a 19.000 de novembre), va preguntar: Com explica 
l’Equip de Govern el descens tan considerable de la recollia selectiva pel que fa al mes de 
novembre respecte dels mesos anteriors? 
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Va contestar aquest prec del PPC la regidora sra. Jardí, qui va dir que, tal i com es va comentar en 
Consell d’Administració de Presec S.A. celebrat en data 13 de desembre, les dades facilitades 
respecte la fracció orgànica recollida durant el mes de novembre contemplaven tan sols la quantitat en 
kg. de la matèria orgànica dipositada a la planta de trasvás (es a dir 19.720 kg.), ja que Metrocompost 
encara no havia pogut donar les seves xifres. Un cop rebudes totes les dades  podem informar-vos – 
digué la regidora - que la quantitat total recollida durant el mes de novembre en quant a la fracció de 
la matèria orgànica és de 133.580 kg., el que suposa un increment de 3.440 kg. respecte al mes 
anterior.  
 
Per la seva part, el portaveu del PPC, sr. Llobet, davant – va dir - la campanya de comunicació de 
dades padronals que està duent a terme l’Ajuntament de Gavà per actualitzar el Padró Municipal 
d’Habitants; atenent que l’única mesura que s’està duent a terme és l’enviament de comunicacions 
als domicilis particulars amb les dades de les persones inscrites a cada llar; atenent també que en 
una llar poden haver empadronades més persones de les que viuen, o en cas contrari, poden viure 
més persones en una casa de les que la regulació permet (“pisos patera”); i atenent que podria no 
ser suficient l’enviament de comunicacions als domicilis amb les dades de les persones 
empadronades i esperar que els ciutadans s’adrecin al Punt d’Atenció al Ciutadà per fer constar els 
canvis pertinents, va formular la següent pregunta. Ha considerat l’Equip de Govern la possibilitat 
de fer controls aleatoris i presencials a les llars on pugui haver sobreocupació o fals 
empadronament, per tal de confirmar les dades que s’enregistren al Padró Municipal d’Habitants? 
 
Va contestar per l'Equip de Govern el Tinent d’Alcalde sr. Víctor Carnero  dient que durant el mes 
de desembre d’enguany i fins el mes de març de 2007, l’Ajuntament de Gavà està duent a terme 
una campanya de comunicació de dades padronals adreçada a tots els veïns i veïnes de la ciutat 
amb l’objectiu d’actualitzar les que consten al padró municipal d’habitants. La campanya es fa -va 
afegir- en compliment del Reglament de població i demarcació territorial de les entitats locals 
(Reial Decret 2612/1996, de 20 de desembre), segons el qual els Ajuntaments han d’informar als 
veïns cada 5 anys del contingut de les seves dades padronals. Com a conseqüència, l’Ajuntament 
està obligat a complir estrictament amb allò que disposa l’esmentat Reial Decret i no és planteja fer 
cap mena d’inspecció aleatòria. Això no vol dir que, cas de tenir el coneixement o la sospita de 
qualsevol irregularitat, no s’actuí com s’ha vingut fent fins ara, amb total rigor i celeritat.   
              
Finalment, el regidor del  PPC sr. Engli, atenent que el col·lector de Gavà recull les aigües residuals 
dels termes municipals de Gavà, Viladecans i Castelldefels; davant el fet que la circulació de les 
aigües residuals s’ha interromput recentment a l’alçada del quilòmetre 13,400 de l’Autovia de 
Castelldefels, provocant que els camps agrícoles de la zona s’inundin amb les aigües industrials i 
residuals; i davant els inconvenients que aquesta interrupció indeguda i imprevista de les aigües 
residuals ha suposat per al desenvolupament de l’activitat habitual del col·lectiu agrícola de Gavà, 
va preguntar: Tenia coneixement l’Equip de Govern de la interrupció de la circulació de les aigües 
residuals a la zona de les Parets de la Murtra?. En cas afirmatiu, es va informar prèviament als 
afectats de la situació?. Quines mesures prendrà l’equip de Govern per recompensar el col·lectiu 
agrícola que s’ha vist afectat negativament per la interrupció de les aigües residuals? 
 
Va contestar la regidora sra. Jardí dient, en primer lloc, que  l’Ajuntament de Gavà tenia constància 
de que EMSSA, com a ens encarregat del manteniment del col·lector, estava executant les tasques 
de reparació de l’esmentat tub des de feia unes setmanes i en aquest moment – va afegir - aquestes 
feines ja han finalitzat parcialment. Quant a la segona qüestió, la regidora digué que la pròpia 
EMSSA va demanar permís d’ocupació de part de les parcel·les ocupades temporalment. Per 
finalitzar, en cas que algun veí es consideri afectat – digué la sra. Jardí - haurà de posar-se en 
contacte directament amb EMSSA i/o amb nosaltres, que li facilitarem la tramitació davant 
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d’EMSSA per tal de que l’empresa netegi, restitueixi la situació anterior i/o indemnitzi als pagesos 
afectats pels treballs esmentats. 
 
Acabat el torn corresponent al PPC, es va iniciar el torn d' EUiA. 
 
I així la Sra. Emma Blanco, en un primera intervenció, va exposar – com a antecedents – que un pla 
d’igualtat d’oportunitats és una estratègia empresarial destinada a assolir la igualtat real entre dones 
i homes al treball eliminant estereotips, actituds i obstacles que dificulten a les dones accedir a 
determinades professions i llocs de treballs en igualtat de condicions que els homes. El pla 
d’igualtat d’oportunitats – va seguir dient - ajuda a l’empresa a complir les seves obligacions legals 
en benefici de les treballadores i dels treballadors, ajuda a l’empresa com a organització i fa una 
aportació no menyspreable del món de l’empresa a la societat en el seu conjunt. La falta de 
discriminació dins de les empreses no és condició suficient ni garantia que hi hagi igualtat 
d’oportunitats reals entre dones i homes. El compromís de l’empresa amb l’equitat i la implantació 
d’un pla d’igualtat d’oportunitats no només pot evitar situacions de insatisfacció i de desmotivació 
sinó que pot esdevenir una manera d’augmentar la motivació de les persones, i d’aquesta manera, 
el seu compromís amb el treball i el desenvolupament. Aquesta situació pot portar a disminuir els 
riscos d’accidents i a millorar la salut laboral de tot el col·lectiu. La legislació actual diu que els 
poders públics han de garantir el compliment del principi d’igualtat d’oportunitats entre homes i 
dones, i un bon exemple seria, entre d’altres, aplicant un pla d’igualtat d’oportunitats a les 
empreses públiques i societats privades municipals (PRESEC, GTI, Gavanenca d’obres, Gavà 
Televisió) que depenen de l’Ajuntament de Gavà, com a model per altres empreses de la nostra 
ciutat. Finalment, i per tot el que havia exposat va sol·licitar que es porti a terme el disseny i la 
implantació d’un pla d’igualtat d’oportunitats a les empreses municipals. 
 
En relació a aquest prec la sra. Anna Becerra  va dir que, des del govern municipal ja s’estaven  
desenvolupant polítiques en pro de la garantia de la igualtat d’oportunitats a tots nivells. Aquest és 
un objectiu – va afegir - que ha d’estar present en totes les accions que es desenvolupen tant en 
l’àmbit de les polítiques d’igualtat com en tots els àmbits d’actuació municipal. Amb tot, i davant 
l’aprovació recent d’una llei que ve a reforçar aquesta línia de treball, el govern municipal es 
compromet a acomplir tots els preceptes que li siguin d’aplicació per garantir la igualtat 
d’oportunitats i la no discriminació, així com l’elaboració dels plans que calguin per aconseguir 
que l’objectiu de la plena igualtat entre homes i dones en tots els àmbits de la vida pública i privada 
sigui una realitat en un futur proper 
 
La mateixa Sra. Emma Blanco, passant a una altra qüestió, i atès – va dir - que EUiA de Gavà ha 
sol·licitat la sortida de l’Ajuntament de Gavà de la Fundació  CO CAVIGA, el grup municipal 
sol·licita que l’equip de govern estudiï la possibilitat de creació d’un centre ocupacional al municipi 
de Gavà, per tal de donar cabuda  als usuaris i usuàries de l’actual Centre Ocupacional CAVIGA 
residents a Gavà.  
 
Sobre aquest prec  també la sra. Anna Becerra va dir  que, tal i com es reflectia a la proposta de 
resolució que s’havia presentat en aquest mateix plenari, la posició de l’Ajuntament de Gavà era la 
de seguir oferint un servei de qualitat als usuaris i usuàries de la nostra ciutat al centre ocupacional 
de la Fundació CAVIGA, tal i  com es va apostar en el seu moment. 
 
També per part d’EUiA, per bé que en aquesta ocasió pel seu portaveu Sr. Jaume Grau, es va 
plantejar una pregunta en la qual, en la seva part expositiva, es deia que,  a la Memòria de 2005 del 
Parc del Garraf, gestionat per la Diputació de Barcelona, a l’apartat “6.1.2. Plans de prevenció i 
restauració”, constava que els diferents ajuntaments integrants de l’espai natural contracten 
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anualment un personal específic per a la campanya de prevenció d’incendis.  A la taula 19, es pot 
comprovar – va afegir el sr. Grau - el personal contractat per cada ens local. Destaca, d’entre els 
nou municipis integrants del Parc, que Gavà és el que menys pressupost destina a contractar 
personal per a la prevenció d’incendis al Parc. En concret, l’Ajuntament va destinar 18.306,56 €, 
corresponent a 2 telefonistes.  Aquest fet contrasta amb l’esforç realitzat per altres Ajuntaments 
comparativament molt més petits i amb menys capacitat econòmica (Begues 55.276 €; Olesa de 
Bonesvalls 47.023 €, Olivella 33.94 €), i també amb l’esforç destinat per Ajuntaments amb 
extensions molt més petites que Gavà dins de l’espai protegit (Castelldefels, amb només 187 ha 
destina 28.226 €). Mentre que els altres ajuntaments contracten entre 3 i 7 persones per a la 
campanya de prevenció d’incendis, l’Ajuntament de Gavà només en contracta dues, tot i tenir 949 
ha de terrenys dins del Parc. Per aquest motiu, digué finalment el sr. Grau, preguntem: - Per quin 
motiu l’esforç econòmic de l’Ajuntament de Gavà és tan baix, comparativament amb la resta de 
municipis del Parc?. - Té previst l’Equip de govern incrementar aquest esforç durant la propera 
campanya de prevenció d’incendis, l’estiu de 2007? 
 

En contestació a aquest prec, i per part de l’Equip de Govern, el sr. Obispo va ir que la Memòria 
del Parc Natural del Garraf de l'any 2005 tenia  77 pàgines, i EUiA només es centrava en un quadre 
de la pàgina 32 i que només esmenta les subvencions que reben els Ajuntaments de la Diputació de 
Barcelona, però en cap moment esmenta els veritables esforços econòmics que fa l'Ajuntament de 
Gavà en la prevenció d'incendis i que és molt superior al que sembla. En primer lloc – va afegir - 
aquests imports es corresponen amb les subvencions que rebem els diferents Ajuntaments per 
aquesta campanya. Això vol dir que Gavà és el que menys rep. Per què?, es preguntarà vostè. 
Doncs molt senzill, perquè nosaltres invertim directament més diners en la prevenció d'incendis 
que la resta. Bàsicament en dos conceptes: L'Ajuntament té signat un conveni amb la ADF per un 
import (en l'any 2005) de 60.544 €. Aquest conveni permet la contractació de dos agents forestals 
durant 12 mesos. La resta d'Ajuntaments disposa del servei subvencionat només en l'estiu o amb 
personal voluntari o participant parcialment en les despeses. Aquest equip fa tasques de prevenció, 
vigilància i intervenció tot l’any. A més, fa el manteniment de la xarxa bàsica de camins, punts 
d'aigua, cadenes, etc.. Altra partida important es destina a la neteja de vegetació de solars en 
urbanitzacions de la zona forestal i de les pinedes de Gavà. En aquest apartat també s'han d'incloure 
la reparació de camins de la xarxa bàsica. Respecte a si té previst l'Equip de Govern incrementar 
aquest esforç, he d'indicar-li que ja ho estem fent. En concret, per al 2006 s'ha signat un conveni 
amb la Diputació de Barcelona sobre la contractació de dues ràdio-telefonistes del 12 d'abril al 12 
de setembre per un import de 16.878,60 €. (import subvencionat per la Diputació) - Com novetat 
s'ha signat un conveni amb la Diputació de Barcelona sobre la contractació de dues vigies en la 
Torre Sierra (Turó de la Desfeta) des del 1 de maig al 17 de setembre per un import de 23.449,72 €. 
(import subvencionat. S'ha augmentat el conveni anual per a l'any 2006 de la ADF fins als 63.000 
€. Estem parlant, doncs, de més de 128.328 € destinats a la prevenció d'incendis en el nostre terme 
municipal. Aquestes són les xifres que vostè ha de comparar, no les quals, de manera esbiaixada, 
interessada i mal intencionada, vostè compara,  i veurà que la sensibilitat d'aquesta equip de 
Govern i els recursos econòmics invertits en la prevenció d'incendis sobrepassa en molt la qual 
altres Ajuntaments destinen.  

 
Novament al sr. Grau se li va donar l’ús de la paraula per una altra intervenció de les que 
corresponien al seu grup, i va exposar que, segons constava a la resposta de l’Equip de govern de 
data  13-11-06 amb RS. 12.383, l’Ajuntament va autoritzar la campanya informativa de l’empresa 
CARREFOUR, consistent en un ampli desplegament de banderoles als carrers de Gavà, per 
l’import d’1 euro per banderola com a taxa. A la mateixa resposta -va dir el sr. Grau- es justifica 
l’autorització de la campanya publicitària simultàniament amb la campanya institucional duta a 
terme per l’ajuntament el mateix mes de juliol d’enguany, amb la frase “les dues campanyes es van 
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complementar, de manera que per una cara es va instal·lar la banderola de la campanya 
institucional  i per una altra cara la banderola de Carrefour”. Cal recordar, va dir també el regidor, 
que l’Equip de Govern va negar a l’organització local d’EUiA el permís per a dur a terme una 
campanya informativa als carrers de Gavà, obligant a aplaçar-la “per la seva coincidència amb una 
campanya institucional”. Per aquest motiu, EUiA preguntava: - Per quin motiu la taxa imposada a 
Carrefour va ser de només un euro per banderola?. - Per quin motiu es va obligar a EUiA a canviar 
les dates de la seva campanya informativa per coincidència amb una d’institucional i, en canvi, 
s’autoritza a una empresa privada en les mateixes circumstàncies?. - Com es pot explicar que una 
campanya institucional i una campanya de publicitat comercial d’una empresa “es complementin” 
fins al punt de compartir banderoles? 
 
Va respondre el sr. José Obispo dient que la taxa imposada a l’empresa Carrefour per la col·locació 
de banderoles a fanals va ser la prevista en l’article 11 de la vigent Ordenança Fiscal  Número 1 per 
a l’any 2006. L’autorització de la campanya informativa de l’obertura de l’empresa Carrefour en el 
Centre Comercial Barnasud es va atorgar condicionada al manteniment i recol·locació, al seu 
càrrec, de la campanya institucional promoguda per l’Ajuntament “Gavà recicla”. És habitual i 
normal, i es pot observar en els municipis del nostre entorn, que les campanyes institucionals 
comparteixen espais amb campanyes i publicitat privades. Aquest fet ajuda a suportar el 
finançament de les campanyes municipals informatives, ja que minora, o en alguns casos suporta 
totalment, el seu cost. Aquest Ajuntament continuarà en aquesta línia, sempre que es doni la doble 
vessant d’informació de serveis a la ciutadania, potenciació d’actituds cíviques, etc. i estalvi de 
fons públics. 
 
Finalment, el sr. Grau va donar compte de que havia inicialment presentat una Proposta de 
Resolució per a la seva inclusió en el ordre del dia de la sessió, que per aplicació del ROM l’ha 
havia tingut que reconvertit en prec. L’escrit presentat per EUiA deia com antecedents: El Parc 
Natural del Garraf va ser declarat el 29 de juliol de 1986 mitjançant l’aprovació del Pla Especial de 
Protecció del Medi Físic i el Paisatge, promogut per la Diputació de Barcelona acollint-se a la 
legislació urbanística. L’espai protegit va ser posteriorment incorporat (1992) a la xarxa del Pla 
d’Espais d’Interès Natural (PEIN), segons allò disposat a la Llei 12/1985, d’espais naturals. Aquest 
Pla Especial ha estat modificat el 1995, 1997 i 2001 per a incorporar noves prescripcions 
normatives així com ampliacions o modificacions dels límits. Enguany es compleixen 20 anys de la 
primera mesura legislativa per a la protecció d’un espai natural tan proper i estimat com el Garraf. 
En aquests 20 anys, no hi ha dubte que el Parc s’ha pogut conservar en millor estat, s’ha evitat la 
proliferació d’infrastructures i el creixement urbanístic incompatible amb la conservació dels seus 
importantíssims valors biològics, geològics i paisatgístics. Les 12.376 hectàrees del massís incloses 
al parc, són llar d’una considerable varietat d’espècies de flora i fauna, moltes d’elles endèmiques 
de la península ibèrica, a més de conformar un paisatge kàstic únic caracteritzat per les coves, 
avencs, dolines i altres formacions calcàries. Gavà s’hi troba representada d’una manera destacable 
aportant 947,99 ha de les incloses al PEIN. Malgrat la considerable feina duta a terme per la 
Diputació de Barcelona amb la col·laboració dels 9 municipis que en formen part, encara perduren 
una sèrie d’amenaces i impactes ambientals que qüestionen la coherència de l’espai natural 
protegit. Així, no podem oblidar la presència de l’abocador metropolità d’escombraries, dit “dipòsit 
controlat de la Vall de Joan” dins dels límits del parc, així com del camp de tir militar, molt proper 
a l’abocador. Totes dues instal·lacions estan total o parcialment al terme municipal de Gavà, tot i 
que afortunadament l’abocador serà properament clausurat en data 31 de desembre de 2006 després 
de tres dècades de reivindicacions de la societat civil (Plataforma Salvem el Garraf) i les forces 
polítiques dels municipis afectats. També segueix sent greu la persistència d’activitats extractives 
dins o al perímetre del parc (diferents pedreres). Al nostre terme municipal, no obstant, hi ha una 
altra circumstància que amenaça el massís del Garraf. El Pla General Metropolità del 1976 va 
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qualificar com a “urbanitzable no delimitat” un sector de més de 100 ha. situat de la cota de l’actual 
urbanització de La Sentiu en amunt, resseguint les valls de la riera Seca i de la Sentiu, en el polígon 
que es coneix com Can Vinyes o La Sentiu-2. L’Ajuntament de Gavà, valorant la no idoneïtat de 
desenvolupar aquest sector, el va excloure expressament durant la tramitació del Programa 
d’Actuació Urbanística Municipal (PAUM), l’any 2004. És important destacar que el sector a què 
es fa referència està situat molt a prop d’un dels cims més alts del Garraf (La Morella), i en un 
espai important per a la connectivitat ecològica amb el delta del Llobregat. A més, la pendent del 
sector és considerable i es tracta del curs natural de dues rieres que desguassen part del massís del 
Garraf (formant part de la conca de la riera dels Canyars). La construcció aquí de centenars o 
milers d’habitatges portaria amb tota seguretat a un col·lapse del nou barri, atesa la impossibilitat 
de millorar les seves comunicacions terrestre i de dotar el sector dels equipaments necessaris per la 
seva llunyania al nucli de Gavà. A més, el seu impacte sobre el massís seria considerable afectant a 
les dinàmiques hidrològiques, a la flora i la fauna, als ecosistemes i al paisatge d’una manera 
indiscutible. Per tant, la seva realització resulta del tot desaconsellable. Tot al contrari, la vocació 
d’aquest sector és la seva incorporació al Parc natural del Garraf, atesa la seva ubicació geogràfica i 
en el seu context regional. La dificultat per a materialitzar la seva incorporació rau en la propietat 
privada dels terrenys, cosa que impedeix una desclassificació del sector per a declarar-lo no 
urbanitzable. Aquesta qualificació de no urbanitzable és requisit inexcusable per a que poder 
tramitar la modificació del Pla Especial i dur a terme la seva incorporació al Parc Natural 
(Disposició final tercera, Pla Especial de Protecció del medi físic i el paisatge del Garraf, juliol de 
2001). Atès que l’Ajuntament de Gavà no disposa dels mitjans econòmics per a dur a terme 
l’adquisició dels terrenys, resulta adient proposar a la Diputació de Barcelona que, en el marc del 
20è aniversari del Parc Natural, iniciï els tràmits per a dur a terme l’ampliació de l’espai natural del 
Garraf incloent el sector anomenat Can Vinyes o La Sentiu-2 de Gavà. Així mateix, és el 
Departament de Medi Ambient i Habitatge de la Generalitat el que ha d’incloure el sector dins del 
PEIN si es vol que compti amb el nivell de protecció que atorga la Llei 12/1985. Per tot el que 
s’exposava, el grup municipal d’EUiA-IU proposava que per l’Ajuntament de Gavà s’acordés: - 
Manifestar la voluntat de l’Ajuntament de Gavà que el Parc natural del Garraf sigui ampliat 
coincidint amb l’any del seu 20è aniversari. - Sol·licitar al Departament de Medi Ambient i 
Habitatge l’ampliació de l’espai del PEIN núm. 87, Massís del Garraf, amb la inclusió dels terrenys 
del sector conegut com La Sentiu-2 o Can Vinyes, per a donar una major coherència a l’espai 
protegit i garantir la preservació dels seus valors biològics, geològics, paisatgístics i culturals. - 
Sol·licitar a la Diputació de Barcelona la seva implicació per a dur a terme les gestions, tràmits i 
inversions necessàries per tal de que sigui possible la tramitació de l’ampliació de l’espai natural 
protegit del Garraf al sector esmentat al punt anterior. - Informar d’aquests acords a la Diputació de 
Barcelona i a la població de Gavà a través dels mitjans de comunicació municipals. 
  
Sobre el contingut aquest prec o proposta d’actuació el sr. Vicente Navarro va dir que l'equip de 
govern entenia que la celebració d'un aniversari no era motiu suficient per a l'ampliació del Parc del 
Garraf. L'ampliació – va dir - podria ser oportuna  quan sobre la base d'estudis de caràcter científic 
es demostri que és necessari o convenient. I això fins a avui no ha succeït.  
D'altra banda el sector al que vostè fa referència està desprogramat pel PAUM i en qualsevol cas 
l'Ajuntament ha manifestat per activa i per passiva que no pensa promoure'l.  
Però a més pensi que entre el límit del Parc i Ca Vinyes o La Sentiu II existeix un àrea de transició 
que en qualsevol cas hauria de ser la primera en integrar-se si és que algun dia les valoracions 
mediambientals ho aconsellen. Com vostè sap aquest és un sector de sòl urbanitzable no delimitat i 
com a tal la seva requalificació té implicacions urbanístiques i econòmiques molt importants per als 
interessos municipals. Qualsevol modificació que afecti a la qualificació urbanística d'aquest sòl ha 
de ser posada en relació amb la resta de terme municipal i per tant pretendre, sense estudis que ho 
avalin, incorporar-lo al Parc del Garraf no ens sembla aconsellable avui.  
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Acabat el torn corresponent al Grup d'EUiA, es va iniciar el de CiU, sent en tots els casos el Sr. 
Xavier Alavedra qui va prendre la paraula per a formular oralment els precs o preguntes formulats 
prèviament per escrit amb, si més no, vint i quatre hores d'antelació al començament de la sessió.  
 
En el primer, va recordar que en el Ple del dia 25 de maig d’enguany havien demanat l’arranjament 
o el canvi dels bancs del passeig marítim de Gavà. Tot seguit va dir que tenien constància que 
s’han substituït aproximadament 70 bancs del passeig, però – va afegir - hem pogut comprovar que 
queden pendents  d’arreglar els bancs de l’avinguda del mar. Per aquest motiu pregava a l’equip de 
govern dugui a terme el més aviat possible, l’arranjament dels bancs de l’avinguda del mar. 
                        
El sr. Martín Quiñones, en relació a aquest prec, va dir que, efectivament, els bancs del Passeig 
Marítim s’han reparat durant el mes de novembre. S’ha començat per aquesta zona – digué - perquè 
al estar mes a prop del mar, el estat era pitjor que el dels col·locats a l’Avinguda del Mar. Està previst 
efectuar la mateixa operació en aquests últims en properes companyes de manteniment. 
 
En la segona intervenció el Sr. Alavedra, en nom del Grup Municipal de CiU, va dir que creien que 
el barri de la Sentiu necessitava unes millores, igual que s’havia fet a altres barris de la ciutat. 
Demanem per aquest barri -  va afegir - una millora de la il·luminació dels carrers, que s’instal·lin 
marquesines a les parades d’autobús que van a la Sentiu, potenciar la vigilància al barri amb la 
presència de més policia local, etc. Per tal motiu – digué finalment – preguem a l’equip de govern 
tingui en compte les nostres propostes de millora per el barri de la Sentiu.  
 
Va respondre a aquestes preguntes el sr. Obispo indicant-li que – va dir - som conscients de la gran 
acceptació que ha tingut el primer Pla de Millora de Barris que està a punt d’acabar; en aquest ja es 
varen incloure algunes actuacions en la barriada de la Sentiu. Tot i això l’Equip de Govern ja tenia 
previst afegir-ne algunes millores més en el futur Pla de Millora de Barris a La Sentiu que,  també 
poden preveure,  les esmentades per vostè. 
 
En una tercera el Sr. Alavedra, en nom també del Grup Municipal de CiU, ateses - digué – les  
queixes rebudes per part de l’Associació de Veïns de Gavà Mar, on han demanat i demanen 
insistentment Policia Local durant tot l’any al barri per incrementar la seguretat, no només la 
temporada d’estiu, i sent aquesta una reivindicació que el nostre Grup municipal fa anys que 
demana per aquest barri de la ciutat que compta amb 6.000 habitants, preguem a l’equip de govern 
que destini durant tot l’any efectius de policia local a Gavà Mar, a fi efecte d’incrementar la 
seguretat al barri .  
                                             .   
El sr. Obispo, per part de l’Equip de Govern, va respondre que, ja havia respost en el passat ple del 
mes de juny a una pregunta formulada per  ERC, l’equip de govern, en aquest moments, no te 
previst – digué - una dotació permanent de la Policia Municipal en Gavà Mar. La Policia municipal 
de Gavà no es distribueix per barris si no que es fa en la totalitat de la ciutat en funció de les 
necessitats. La presència de la Policia Municipal a Gavà Mar és similar durant tot l'any a la resta de 
la població. A l'estiu i per motius, de tots coneguts, ja que hi ha una major presència de persones i 
vehicles al barri, s'incrementa la policia municipal amb policies interins per a la temporada turística 
tal com recull la llei de Policies de Catalunya. La resta de l'any les patrulles de seguretat ciutadana 
tenen assignada la zona dintre de les seves funcions com una zona més de la ciutat. Però a més i 
dintre de les reunions de coordinació amb el Cos Nacional de Policia,  quan en el barri es detecta 
algun problema s’organitza serveis conjunts tant amb la comissaria de Gavà/Castelldefels com amb 
unitats especials de Barcelona.  Recentment es va tenir una reunió amb els representants de la 
Associació de Veïns de Gavà Mar, el Cos Nacional de Policia  i la Policia Municipal, van 
transmetrà tota la informació requerida per aquesta associació. 
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En una altra intervenció el sr. Alavedra va recordar que alguns Ajuntaments veïns havien editat una 
guia de serveis per a la tercera edat, per posar a l’abast d’aquest col·lectiu totes les activitats i 
serveis que presta la ciutat.  La publicació – va dir - recull informació sobre entitats dirigides a gent 
gran i propostes com serveis d’atenció domiciliaria, residencials, centres de dia, etc., amb la 
finalitat de garantir la qualitat de vida, benestar, autonomia i integració social de la gent gran.  Per 
això preguntem: Té l’equip de govern intenció d’editar alguna guia que reculli tots els serveis per a 
la tercera edat? 
 
Va respondre la sra. Carmen León dient que no només tenien la intenció d’editar una guia de 
serveis a la tercera edat, sinó que ja feia mesos que s’hi estava treballant, i – va dir - properament 
serà presentada. 
 
A la darrera intervenció del representant de CiU, el sr. Alavedra va dir que en el Ple celebrat el dia 
26 de gener d’enguany vàrem formular un prec referent a l’entrada en vigor de la llei anti tabac, on 
els fumadors i fumadores es veuen obligats a sortir el carrer a fumar i com a conseqüència apagant 
les cigarretes a les voreres embrutant els carrer de la ciutat. Tanmateix vam demanar a l’equip de 
govern que habilites cendrers als carrers de la ciutat i col·locant un complement a  les papereres de 
la ciutat. Per això preguntem: Desprès d’onze mesos formulat el prec, quants cendrers s’han ubicat 
a la ciutat o quants complements s’han col·locat a les papereres?. 
 
Li va respondre el sr. José Obispo dient que cap. L’equip de govern és conscient – va afegir - que 
en algun municipi i en llocs molt concrets hi ha instal·lats. En funció dels resultats obtinguts en 
aquests municipis, aquest Ajuntament contemplarà la instal·lació dels cendrers a les papereres. 
 
Finalment, i en quant els precs o preguntes formulats prèviament per escrit amb, si més no, vint i 
quatre hores d'antelació al començament de la sessió, li va correspondre fer ús de la paraula al Sr. 
Marcel·lí Reyes, integrant del Grup municipal de ERC.  
 
En un primer, va recordar que l’edifici Planes i Crehuet és, en part, de propietat municipal. Als 
anys seixanta -va di - hi havia la biblioteca municipal i, abans de la inauguració del nou edifici de 
l’Ajuntament de Gavà, hi havia els serveis econòmics municipals. Inicialment l’edifici havia estat 
la seu del cafè de la Plaça i de l’Ateneu Popular, i després, als anys trenta, de la Casa de València 
de Gavà. Aquest edifici és molt característic per la seva arquitectura, i pel fet de tenir adossada la 
font de la Plaça Major i, de fet, està catalogat i inclòs al Pla especial i catàleg del patrimoni 
arquitectònic. Tot i que part dels baixos d’aquest edifici estan ocupats per part del mercat municipal 
de la Plaça Major, actualment els pisos de propietat municipal de l’edifici està en desús, les 
finestres estan trencades, i hi habita una colònia de coloms que embruten l’interior i l’exterior de 
l’edifici, i també part de l’Illa de Vianants. En un dels Consells sectorials de comerç de l’any 2005, 
el govern municipal es va comprometre, abans d’acabar el mandat, a elaborar i presentar una 
proposta de remodelació del mercat municipal de la Plaça Major, que encara no s’ha substanciat. 
Davant la manca d’iniciativa del govern municipal, i en relació específicament a aquest edifici 
Planes i Crehuet, presentem el següent prec: El Grup municipal d’Esquerra Republicana insta el 
govern municipal a: 1. Rehabilitar l’edifici catalogat que en part és de propietat municipal, en el 
marc de la reforma del mercat de la Plaça Major, i presentar-ne el projecte tècnic de rehabilitació 
abans de tres mesos. 2. En el marc d’aquesta rehabilitació, destinar-lo per a Auditori per a música 
de cambra. 
 
El Sr. Vicente Navarro, en nom de l'Equip de Govern, va respondre que l’equip de govern està 
estudiant els criteris per a la rehabilitació del conjunt del mercat de la plaça Major i l’entorn 
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d’aquest, d’acord amb el Pla Especial i Catàleg. Els terminis per presentar els estudis seran els que 
resultin precisos per a realitzar-los de la forma més adequada a l’interès municipal. La destinació es 
decidirà en el seu moment a tenor dels resultats del treball i dels condicionats tècnics i legals que 
puguin afectar a l’espai físic i a les activitats preteses que s’hi puguin desenvolupar. 
  
Tot seguit es va passar a un segon  prec o pregunta d’ERC. I així el Sr. Marcel·lí Reyes,  i com 
antecedents, va dir que a Gavà hi ha una quarantena de famílies que es dediquen a l’agricultura, 
però aquesta activitat econòmica presenta problemes, especia lment pel que fa a la continuïtat de les 
explotacions familiars i a la rendibilitat de la feina de pagès, en un mercat cada cop més 
internacional i obert que prima, en els grans mercats, més la quantitat i els baixos preus que no la 
qualitat. Amb la intenció de començar a aprofitar les potencialitats de la nova Rambla, vianalitzada 
d’acord amb les propostes d’Esquerra, d’acord amb el suggeriment de membres de la pagesia local, 
i amb la intenció també de satisfer les cada cop més elevades demandes de qualitat dels productes 
agrícoles alimentaris, així com la necessitat d’afavorir uns ingressos regulars i directes a les 
economies pageses, el Grup municipal d’ERC realitza el següent prec: El Grup municipal 
d’Esquerra Republicana insta el govern municipal a promoure la creació d’un mercat o fira de 
pagès, que se celebri cada dissabte al matí i un altre dia entre setmana a la nova Rambla 
vianalitzada. Aquest mercat estaria obert exclusivament als pagesos de la ciutat que cultiven les 
terres de la zona. 
 
Va contestar el Sr. Maniega dient que creien que per a la posada en marxa del mercat o fira de 
productes a que fa referència ERC era necessari un nombre determinat de pagesos disposat a 
portar-la a terme. Tanmateix, posats en contacte amb els representants del sector ens comenten que 
és un tema que en cap moment ha estat posat sobre la taula per al seu estudi, llevat el comentari 
d’alguna persona en particular. Entenc- va afegir el sr. Maniega -  que aquest servei ja s’està fent de 
forma tradicional per part d’alguns pagesos amb la venda de verdures en el seu mateix domicili.  
 
En tercer lloc, el representant d’ERC va recordar que un dels elements del mobiliari urbà que es 
troben a faltar a la ciutat, i també a la nova Rambla vianalitzada, són les fonts d’aigua potable. 
Entenem – va afegir el sr. Reyes- que l’embelliment de la ciutat ha de venir acompanyat també de 
facilitats als ciutadans que utilitzen els espais urbans públics i, en conseqüència, efectuem el 
següent prec: El Grup municipal d’ERC insta el govern municipal a instal·lar fonts d’aigua potable 
a la Rambla i altres espais públics urbans de la ciutat. 
 
Va respondre el sr. Obispo indicant que en les últimes actuacions executades en l’espai públic de la 
ciutat ja s’havien inclòs o modificat un bon nombre d’aquestes  fonts (Plaça de la Mineria, Amadeo 
Vives, Parc Sant Jordi, Passeig Marítim, Plaça de Les Panes, Plaça Catalunya, etc...). Continuant 
amb aquest criteri – va dir - procedirem a estudiar la conveniència i/o possibilitat de instal·lar-ne 
alguna més a la Rambla. Malgrat això li recordo que al costat de la Rambla, concretament al Parc 
Municipal de la Torre Lluch hi ha instal·lades dues fonts. 
 
En una quarta intervenció i com antecedents, el sr. Reyes va exposar que el mal funcionament de 
determinats serveis públics que es presten sota la figura de la concessió, entre els quals hi ha el 
subministrament d’electricitat, aigua, gas o telefonia, o el transport públic col·lectiu com el 
ferrocarril o els autobusos, poden arribar a provocar un autèntic trasbals a la ciutadania, 
especialment si d’aquests serveis en depèn l’arribada al lloc de treball, o la qualitat de vida mateixa. 
Davant d’aquestes companyies prestadores de serveis públics, quan funcionen malament, sovint el 
ciutadà se sent sol i desemparat, i es troba que exigir el rescabalament dels danys morals i materials 
provocats per un mal servei costa més que no pas la compensació merescuda. Això provoca, a la 
ciutadania, una resignació passiva davant dels casos de mal funcionament, que de retop repercuteix 
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en la degradació progressiva del servei, ja que les companyies no se senten pressionades de forma 
eficaç per mantenir-ne els estàndards de qualitat. Entenem – va dir també el sr. Reyes - que 
l’Ajuntament és i ha de ser competent en tot allò que afecti la qualitat de vida de la ciutadania 
resident a la ciutat, per la qual cosa convindria que la institució municipal disposés d’un mecanisme 
de compensació immediata als usuaris afectats d’aquests serveis, entenent que aquesta 
compensació a càrrec de l’Ajuntament hauria de ser posteriorment rescabalada per les empreses 
concessionàries convenientment penalitzades. Al mateix temps, és evident que el pes d’un 
ajuntament davant de les companyies és més gran que el dels ciutadans eventualment afectats 
cadascun pel seu compte, i per tant fora bo que fos utilitzat per realitzar les reclamacions i queixes 
oportunes. Per aquest motiu, el Grup municipal d’ERC realitza el següent prec: El Grup Municipal 
d’ERC insta el govern municipal a crear un fons d’emergència per atendre en primera instància les 
reclamacions dels usuaris de serveis públics que funcionin malament, representar-los davant les 
companyies afectades, i aconseguir -ne el rescabalament pertinent. 
 
Contestant a aquest prec, el sr. Víctor Carnero va dir que el que proposava el Grup Municipal 
d’Esquerra en aquest prec, és a dir, crear un fons d’emergència per atendre en primera instància les 
reclamacions dels usuaris de serveis públics que funcionin malament, era del tot impossible 
d’acceptar. En primer lloc, d’acceptar la seva proposta l’Ajuntament, d’entrada, hauria d’entendre 
que qualsevol reclamació adreçada contra un servei públic s’ha d’acceptar. En segon lloc, una cosa 
es el servei públic y d’altre el servei al públic: l’electricitat, la telefonia, i d’altres serveis han estat 
privatitzats i són empreses privades, sota control estatal o de la Generalitat de Catalunya les 
prestadores dels serveis. En altres casos, aigua, transports, etc. també existeixen organismes 
supramunicipals encarregats de vetllar per la qualitat de la prestació del servei als usuaris, 
existeixen procediments inspectors i sancionadors, i les administracions competents han d’actuar i 
sancionar quan d’acord amb la llei, es comprovi l’incompliment o la mala qualitat de la prestació. 
En tercer lloc, si acceptem avançar els diners per els perjudicis ocasionats per empreses privades 
(encara que prestin un servei públic), perquè no també avançar-los quan el perjudici el creen 
d’altres empreses privades, encara que no prestin aquest tipus de servei. (La tenda de queviures, la 
bugaderia, i tantes altres, també tenen queixes i reclamacions i poden generar perjudicis, de 
vegades, més importants que els que vostè exposa.). L’Ajuntament no té competències per fer el 
que vostè ens demana, ni podem inspeccionar, ni incoar expedients sancionadors i molt menys 
imposar sancions a les companyes. El que ha de fer i fa a través dels serveis municipals de Consum 
i de la OMIC, es informar, assessorar i tramitar les queixes i reclamacions dels nostres ciutadans, 
davant els organismes i institucions competents. 
 
En la seva última intervenció en aquest torn de pres i preguntes, el sr. Reyes – com antecedents – 
va dir que hem pogut observar que, cada cop amb més freqüència, al vespre, els contenidors situats 
davant de diferents supermercats i botigues d’una certa entitat de la vila són manipulats i remenats 
per grups de persones, en algun cas formant una mena d’equip de treball, en d’altres en solitari, que 
trien els aliments deteriorats o caducats rebutjats pels establiments comercials de les immediacions 
i els carreguen cotxes, carros de compra o grans bosses. Sembla – va afegir - que l’objecte 
d’aquesta activitat és el cobrir necessitats familiars, malgrat el risc higiènic i sanitari que comporta. 
Per això preguntem: Coneix el govern local aquesta problemàtica?.  S’ha efectuat alguna acció per 
posar-hi remei?. L’Ajuntament, a través dels serveis socials locals, ha detectat l’existència de 
col·lectius que es trobin en una situació tal que precisin per a la seva subsistència d’aquesta 
activitat?.  Quanta gent són? 
 
Va contestar la sra. Carmen León dient que la pobresa extrema era un dels problemes que 
actualment tenen les nostres ciutats. Aquest fet que pot provocar situacions com les descrites als 
antecedents de la pregunta, és - va afegir - del tot lamentable. Des dels serveis socials municipals 
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s’ofereixen a les persones que es troben en aquestes situacions descrites tinguin lloc. 
Malauradament, siguin o no ciutadans i ciutadanes de la nostra ciutat, és cert que, en alguna ocasió 
s’han donat situacions com aquestes. El que es fa per posar-hi remei és intervenir si es detecten, 
com he dit, oferint a les persones els recursos per evitar-les, tot treballant plegats itineraris per 
combatre els factors que han conduït a aquestes persones a aquest tipus de situacions. 
 
Finalment, i per acabar el torn de precs i preguntes, el Sr. Alcalde, d’acord amb el  ROM,  va 
passar a l’espai de temps dedicat – conforme al que estableix l’art. 126 de l’esmentat ROM – a la 
participació de les entitats ciutadanes i veïnals de la població, mitjançant la formulació, per escrit 
de precs i preguntes al govern municipal, en la forma prevista en aquest precepte.  
 
En aquest sentit va donar lectura  a l’escrit presentat en el Registre de l’Ajuntament, el dia 9 de 
novembre  de 2006, amb nº 16.760, pel Sr.  Josep Tintoré Formosa, en representació de 
l’Associació Veïnal del Centre, en el qual es deia: 
 
EXPOSO: Que la Comunitat de propietaris de l’immoble ubicat al carrer de les Moreres, número 3 
de Gavà va presentar una instància (R.E. 14.166 en data 19-9-06)  sol·licitant informació de si 
l’activitat de venda i muntatge d’accessoris i recanvis de vehicles a motor situada al carrer de les 
Moreres, número 3, local 2, tenia el permís d’obertura legal.  
Que l’empresa, regentada pel Sr. David Espinar Arpón, a petició del president de la comunitat, 
cap a finals de juliol passat, li va mostrar els corresponents permisos per exercir l’activitat que 
estava desenvolupant. 
Que l’Àrea d’Urbanisme i Habitatge de l’Ajuntament de Gavà respon, en data 21 de setembre de 
2006 (R.S. 10.324 de data 22-9-2006), dient que l’esmentada activitat no disposa de moment del 
corresponent permís ambiental per exercir l’activitat esmentada. 
Que l’Àrea d’Urbanisme, en data 31-10-2006, R.S. 11786, tramet al president de la comunitat Sr. 
José Carrillo, una cèdula de notificació amb la qual li comunica que s’obre informació pública per 
un termini de deu dies, per a qui se senti afectat d’alguna manera per l’activitat esmentada, pugui 
fer les observacions pertinents. 
D’acord amb el que estableix el Reglament Orgànic Municipal vigent, en els articles 125.9 i 
126.1,2 sobre els drets de les entitats sense ànim de lucre i de presentar precs i preguntes al Ple 
municipal. 
 
SOL·LICITO: Que ens siguin contestades en el proper Ple les preguntes següents: 
Si l’Ajuntament de Gavà respon a la Comunitat de propietaris del carrer de les Moreres, número 
3, de Gavà, que l’empresa del Sr. Espinar Arpón no disposa de moment del corresponent permís 
ambiental per exercir l’activitat sol·licitada, com és que l’esmentat Sr. Espinar té en el seu poder 
els permisos municipals corresponents?. 
Si, com s’ha denunciat, l’esmentada activitat provoca molèsties al veïnat amb sorolls i fums de 
manera continuada, com és que segueix actuant? I, com és que fins el dia 31 d’octubre no s’obre la 
informació pública, si l’Àrea d’Urbanisme ja tenia coneixement molt temps abans de les molèsties 
d’aquella activitat? 
 
En relació a aquest Prec, el  Tinent d’Alcalde sr. Vicente Navarro va respondre que, en data 2 
d’agost de 2006, el senyor David Espinar Arpón, va sol·licitar permís ambiental municipal per 
exercir l’activitat de venda i muntatge d’accessoris  i recanvis de vehicles a motor en el carrer de 
Les Moreres n. 3. L’Ajuntament – va dir - desconeix quina documentació va presentar el titular de 
l’activitat al president de la comunitat de propietaris, atès que encara no té atorgada la corresponent 
llicència. El tràmit de la informació veïnal es va iniciar un cop el Sr. Espinar  va completar la 
documentació tècnica de l’activitat. El 18 de setembre la comunitat de propietaris va preguntar 
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sobre les previsions de l’obertura del local, i la única queixa formal que existeix a l’expedient és 
del dia 8 de novembre de 2006. Un cop confirmat pels Serveis Tècnics Municipals que 
efectivament havia començat l’activitat, s’han iniciat els oportuns expedients. No obstant això el 
propi interessat ha comparegut a l’Ajuntament i ha manifestat que tancava l’activitat. Els Serveis 
Tècnics Municipals han comprovat que efectivament l’activitat no funciona. 

 
 

DECLARACIONS POLÍTIQUES 
 
 
1) - DECLARACIÓ POLÍTICA PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL D’IC-EV-IG 

RELATIVA A L’ERADICACIÓ DE LA VIOLÈNCIA DE GÈNERE.  
 
Aprovar la Declaració Política, presentada inicialment pel Grup Municipal d’IC-EV-IG i relativa 
a l’eradicació de la violència de gènere declaració política que, després del debat i amb el 
consens de tots els grups municipals que la van votar per unanimitat, diu així en la seva part 
dispositiva:  
 

1. Sol·licitar l’aprovació al Govern de la Generalitat de Catalunya i la tramitació immediata al 
Parlament de Catalunya  de l’avantprojecte de Llei dels Drets de les Dones per l’eradicació 
de la violència masclista. 

 
2. Continuar impulsant des de les Administracions Públiques, amb la participació de les 

entitats, totes aquelles mesures informatives, preventives, protectores i propositives envers 
l’eradicació de la violència de gènere. 

 
3. Traslladar aquest acord al Govern de la Generalitat de Catalunya, al Parlament de 

Catalunya, als Grups Parlamentaris del Parlament de Catalunya, a l’Institut Català de les 
Dones i a les entitats locals. 

 
4. Donar coneixement d’aquests acords al conjunt de la ciutadania i als mitjans de 

comunicació locals. 
 
Abans de passar a l’apartat de les declaracions polítiques, el Sr. Alcalde es va ressò de la tràgica 
mort, a la ciutat de Viladecans, d’una senyora a mans del seu company, i en aquest sentit, tota 
vegada que la declaració política que s’havia formulat per a ser tractada en aquest ple de 
l’Ajuntament de Gavà, tenia relació amb l’eradicació de la violència de gènere, el Sr. Alcalde va 
manifestar que posats en contacte amb l’Ajuntament de Viladecans, s’havia acordat pels dos 
ajuntaments fer un minut de silenci en memòria i record de la Montse, de tan sols tenia 31 anys i 
que vivia al costat de casa nostra. 
 
Així doncs, totes les Autoritats municipals i el públic assistent, posats dempeus, van guardar un 
minut de silenci.  
 
Acabat aquest petit homenatge en memòria d’una víctima de la violència de gènere, el Sr. Alcalde 
va manifestar que es passaria a tractar la Declaració Política presentada pel grup municipal d’IC-
EV.  
  
Seguidament, el Sr. Juan Antonio Heredia va donar lectura a la declaració, la qual textualment deia 
el que segueix: 
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“Atès que el 25 de novembre, des de l’any 1981, es celebra el Dia Internacional contra la 
Violència envers les Dones. 

 
L’Estatut de Catalunya aprovat en referèndum el passat 18 de juliol diu que totes les dones 
tenen dret al lliure desenvolupament de llur personalitat i capacitat personal, i a viure amb 
dignitat, seguretat i autonomia, lliures d'explotació, maltractaments i de tota mena de 
discriminació (Capítol I. Article 19. Drets de les dones).  
 
L’Estatut de Catalunya obliga  que les polítiques públiques han de garantir l'abordatge 
integral de totes les formes de violència contra les dones. (Capítol V, Art 41. Perspectiva de 
Gènere). 
 
El compromís per a l’eradicació de la violència de gènere contemplat en el Pacte del Tinell 
s’ha dut a terme en el període 2003-2006 amb un paper clau, i absolutament nou, de 
l’Institut Català de les Dones.  
 
El Pla Integral per a la Prevenció i l’Eradicació de les Violències Masclistes amb els 
objectius, les mesures i la dotació de pressupost de tots els departaments implicats, i amb la 
participació de diferents grups de dones, tant en l’elaboració com en l’avaluació, ha estat 
una passa històrica.  
 
Atès que l’avantprojecte de Llei dels Drets de les Dones per l’eradicació de la violència 
masclista és una llei profundament innovadora que aborda de forma molt àmplia la 
violència vers les dones i amb un caire profundament transformador. Entre d’altres 
aspectes adopta la perspectiva dels drets de les dones fugint d’un punt de vista assistencial 
o individualitzat de la problemàtica.  En segon lloc, amplia la noció de violència masclista; 
aquesta llei reconeix no una, sinó moltes violències sexistes, que es poden produir de forma 
física, psíquica, sexual o econòmica. Inclou fenòmens com l’assetjament sexual, la violació 
o la mutilació genital femenina. En tercer lloc, no exigeix la denúncia penal per a la 
protecció dels drets. En quart lloc, ordena els recursos necessaris i les competències tot 
reconeixent la dels ens locals i apuntant les necessitats econòmiques per dur a terme les 
polítiques i en darrer lloc cal dir que realitza un reconeixement de les entitats i grups de 
dones, com a agents claus en aquesta eradicació, en el passat, i en el futur. 

 
És per això, que el Grup Polític Municipal d’IC-EV-IG proposa al Ple Municipal l’adopció 
dels següents: 

1. Sol·licitar l’aprovació al Govern de la Generalitat de Catalunya i la tramitació 
immediata al Parlament de Catalunya  de l’avantprojecte de Llei dels Drets de les 
Dones per l’eradicació de la violència masclista. 

 
2. Continuar impulsant des de les Administracions Públiques, amb la participació de 

les entitats totes aquelles mesures informatives, preventives, protectores i 
propositives envers l’eradicació de la violència de gènere com a administració més 
propera a la ciutadania. 

 
3. Traslladar aquest acord al Govern de la Generalitat de Catalunya, al Parlament de 

Catalunya, als Grups Parlamentaris del Parlament de Catalunya, a l’Institut Català 
de les Dones i a les entitats locals. 
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4. Donar coneixement d’aquests acords al conjunt de la ciutadania i als mitjans de 

comunicació locals. 
 
 
A continuació, va fer ús de la paraula la Sra. Bruguers Jardí, la qual va manifestar que el grup 
municipal socialista estava a favor d’aquesta declaració política, atès que creien que els objectius 
que es perseguien, en el sentit de donar suport a la tramitació de la llei, eren del tot necessaris, fent 
esment al mateix temps del fet que Gavà havia estat pionera en la creació del circuit local d’atenció 
a les dones víctimes de violència familiar, en la lluita per a l’eradicació de la violència contra les 
dones. En aquest sentit, la Sra. Jardí va insistir en que feia sis anys que s’havia creat aquest circuit, 
pioner dins de la nostra comarca, de tal manera que havia estat un pas endavant prou contundent 
del grup municipal socialista en tant que promotor de la lluita contra la violència de gènere.  
 
De la seva banda, el Sr. Josep Llobet va assenyalar que en aquest cas en concret, tal i com ja ‘havia 
avançat en la comissió informativa, el PPC votaria  favor de la declaració presentada.     
 

---------- 
 
Esgotats els assumptes a discutir, el Sr. Alcalde-President dóna per acabada la sessió essent les vint-i-
una hores, cinc minuts, de la qual cosa i del que s’hi ha dit, jo el Secretari en dono fe. 
   
           L’Alcalde                                                                                               El Secretari 
 
 
 
 
 
Joaquim Balsera García                                                                       Guillermo de Prada Bengoa 
 


